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KÖZMŰVELŐDÉSI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYVKészült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 2025. április 15-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (1102 Budapest, Szent László tér 29. 11. em. 200.) megtartott ülésén. A jegyzőkönyvet vezeti: Barta Viktória.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.05 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Gál Judit, a Bizottság elnöke,Hegedűs Réka, dr. Horváth Márk, Mustó Géza Zoltán, a Bizottság képviselő tagjai,Benedek Zoltán Csabáné, Páll László, Péter Anikó, dr. Szabó János Zoltán, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte: Távolmaradás oka:Kovács Róbert, a Bizottság képviselő tagja hivatalos elfoglaltság
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó Krisztián jegyzőDr. Mózer Éva aljegyzőDr. Mátrai Gábor Imre alpolgármesterRadványi Gábor alpolgármesterSomlyódy Csaba alpolgármesterWeeber Tibor alpolgármesterDr. Ács Viktória a Jegyzői Titkárság vezetőjeKálmánná Szabó Judit a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztály vezetőjeDr. Kappel Patrícia a Koordinációs és Jogi Főosztály jogi Osztály képviseletébenDr. Kéri Szilvia Zita a Koordinációs és Jogi Főosztály Jogi Osztály részéről
Meghívottak:Benkó László pályázóGyőrffy László Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetőjeKuróczi Pál a Kocsis Sándor Sportközpont igazgatójaFenyvesiné Huller Tímea a Kőbányai Gesztenye Óvoda igazgatójaBlattner Edit a Kőbányai Bóbita Óvoda igazgatójaGyéressy Éva a Kőbányai Aprók Háza Óvoda igazgatója
Az ülést vezeti: Gál Judit bizottsági elnök.
Elnök: Akkor megkérek mindenkit, hogy foglalja el a helyét, 9 óra elmúlt 5 perccel, kezdjük meg a munkát április 15-én. Akkor megkérek mindenkit, hogy foglalja el a helyét. Nagyon nagy szeretettel köszöntök mindenkit áprilisi bizottsági ülésünkön. Külön köszöntőm Jegyző urat, Alpolgármester urakat, Tanácsnok urat, a Bizottságnak a tagjait, a Polgármesteri Hivatalnak a dolgozóit, meghívott vendégeinket és az érdeklődőket. Megkérem Képviselőtársaimat, ha még
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nem tették meg, akkor jelentkezzenek be a szavazógépbe. Úgy látom már mindenki megtette, ezért a Közművelődési Bizottság ülését megnyitom. Megállapítom, hogy 8 fővel határozatképes. Az ülésről hangfelvétel készül, a jegyzőkönyvet Barta Viktória vezeti. Ülésünk nyilvános, kivétel a zárt ülésen a napirendi pontoknál kérem majd kedves vendégeinket és az érdeklődőket, hogy hagyják el az üléstermet. A napirendi pontokkal kapcsolatban egy változást szeretnék bejelenteni, a 7-es számú napirendi pont nem került beterjesztésre, ezért azt ma nem tudjuk megtárgyalni. Nem tudom, hogy ezen kívül van-e valakinek valamilyen kérdése vagy észrevétele a tervezett napirendi pontokkal kapcsolatban? Ha nincs, akkor kérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg döntésünket a napirendi pontokkal kapcsolatosan. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét [34/2025. (IV.
15.)]:1. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi szakmai és számviteli beszámolója (202. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester2. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának 2024. évi tevékenységéről szóló beszámolója (201. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester3. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága ügyrendjének módosítása (220. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester4. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2025. évi üzleti tervének jóváhagyása (219. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester5. A Kocsis Sándor Sportközpont 2024. évi szakmai tevékenységéről szóló (165. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester6. A Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetői pályázatának elbírálása - Bizalmas a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § [2] bekezdés b) 
pontja alapján - az érintett kérelmére - zárt ülésen tárgyalandó (221. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester7. Az óvodai pedagógus-továbbképzési intézményi programok jóváhagyása (227. számú előterjesztésElőterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester8. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2024. évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló (225. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző9. A Kőbánya Sport Club részére nyújtandó támogatás (205. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester10. Az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2025. évi támogatásáról szóló pályázati felhívás (185. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester
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11. A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport egyesületei és iskolai sportkörei részére nyújtott 2024. évi eredményességi támogatás elszámolása (190. számú előterjesztés]Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester12. A Civil Ifjúsági Kör Kőbányáért Közhasznú Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolása (214. számú előterjesztés]Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester13. A kiemelt sportszervezetek 2024. évi támogatásának elszámolásai (191. számú előterjesztés] Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester14. A kőbányai sportszervezetek 2025. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívás (189. számú előterjesztés]Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester15. A kőbányai tehetséges sportolók 2025. évi egyéni támogatásáról szóló pályázati felhívás (209. számú előterjesztés]Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont:16. A 2025. évi önkormányzati kitüntetések adományozása (212. számú előterjesztés] Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a napirendi pontokat elfogadta.

1. napirendi pont:
A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

2024. évi szakmai és számviteli beszámolója
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Az első napirendi pontot megnyitom, a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi szakmai és számviteli beszámolója. Ez a 202- es számú előterjesztés. Az előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Köszöntjük köreinkben a Körösi Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatóját, Győrffy Lászlót, aki viszont néhány szót szeretne szólni hozzánk. Megadom a szót Laci.
Győrffy László: Köszönöm szépen. Én is mindenkit szeretettel üdvözlök. Minden évben ilyenkor, amikor a beszámolónkat tárgyalják, akkor mi mindig hangsúlyozzuk, hogy a mi életünkben talán ez az egyik ilyen legfontosabb esemény. Egyrészt át tudjuk mi is tekinteni, hogy amiket megfogalmaztunk célként erre az évre, hogyan tudtunk teljesíteni, és nekünk is ez egy nagyon- nagyon hasznos dolog ahhoz, hogy meg tudjuk fogalmazni a következő időszaknak a feladatait is. Nagyon hosszúra sikeredik mindig ez a beszámoló, és hogy most jó vagy nem jó, ezen mindig vitatkozunk, aztán végül mindig azt a döntést hozzuk, hogy igen, próbáljunk legalább ebben a beszámolóban ugye kitérni mindenre, egyrészt talán ezzel tudjuk a legjobban alátámasztani azt a sokszínűséget, azt a sokfajta programot, amit a Körösi szervez, talán ezen keresztül tudjuk jobban tudatosítani azt is, hogy a Körösi mit fed le, mit takar maga az intézmény. Hiába 2011 óta van ilyen felállásban az intézmény, még sok esetben nem tudatosult az, hogy például a Helytörténeti Gyűjtemény az a Körösinek a része és nem egy önálló intézmény, vagy akár az Újhegy, vagy hogy van tanuszodánk. Tehát hogy ezek ilyenkor tudatosulnak szerintem jobban. És hát lehet, hogy 
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most a Képviselő-testületben, ahol vannak ugye új tagok, talán most találkoznak először azzal, hogy milyen területet is fed le a Körösi, és ezért is törekedtünk arra, hogy részletesen számoljunk be. Látható szerintem a rendezvények száma, hogy mennyi, ebből lehet következtetni, hogy amiket leírtunk, hogy mennyi látogatónk volt, vagy egy ilyen egyszerű számadat, hogy mondjuk hány szerződést kötöttünk, ugye ebből már lehet látni, hogy milyen nagy számban fordultak meg nálunk emberek, és milyen sok programot szerveztünk. Én úgy ítélem meg, hogy az elmúlt évünk sikeres volt, amiket mi kitűztünk célt, azt meg tudtuk valósítani, a programok mellett nekünk új elem volt, hogy beruházásokat is mi bonyolítottunk le, ilyeneket mi még nem csináltunk, ezt is ugye meg kellett tanulnunk, hiszen közbeszerzéseket bonyolítottunk le, ebben kaptunk segítséget mind az Önkormányzattól, mind a Vagyonkezelőtől, azt nagyon-nagyon-nagyon köszönjük, mert itt el tudtunk jobban igazodni ebbe, ezek sikeresen le is bonyolódtak. Egyik ilyen nagy beruházás volt a tanuszodának a felújítása két lépcsőben, illetve a Körösi ablakcseréje. Ezek mind-mind olyan nagy beruházások voltak, amik eddig nem csináltunk az uszoda esetében ugye értelemszerűen addig zárva volt, de a nyílászárók cseréjét, azt működés mellett bonyolítottuk le. Voltak benne persze fennakadások, volt, amikor pár hétig csak be volt fóliázva az a terület, ahol nyílászárócsere volt, de tolerálták a hozzánk látogatók, és hát most már látják, hogy ennek milyen eredménye van. Úgyhogy bízom benne, hogy a Bizottság is, meg a később a képviselő-testület is úgy ítéli meg, hogy a Körösinek az elmúlt éve az egy sikeres időszak volt. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen. Kérdezem a Bizottság tagjait, kinek van kérdése vagy észrevétele a szakmai és pénzügyi beszámolóval kapcsolatban? Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: Köszönöm szépen. Nagy élvezettel olvastam, hogy mennyi program volt és mennyire dús volt a programokban a 2024-es év. És itt a nagy előadásokra térnék ki. Ugye vannak olyan előadások, amelyek Kőbányának azt gondolja a producer, vagy azt gondoljuk talán sokan, hogy hírnevet és elismerést, vagy elismertséget hoz Kőbányának, ezek a konkrétan a Gyöngyhajú lány, illetve a Tesla című produkció. És ahogy látom, az éves programba ez talán nyolc alkalmat vagy tízet is lekötött, úgyhogy mindenképpen nagy. Ugyanakkor tudjuk azt is, hogy ez egy drága üzem ránk nézve, mert nem térül meg, tehát nem rentábilis, ugyanakkor jó, hogyha a jövőben nem finanszírozza ezeket a rendezvényeket, konkrétan a Teslát, illetve most a Mágus című darabot, vagy akár a Gyöngyhajút az Önkormányzat a Kőrösin keresztül, akkor ezek ebben az időben kiadhatók-e illetve hogy van-e annyi tartalék vagy más hasonló jellegű produkció, ami esetleg nyereségessé is tehető, mert ez pillanatnyilag nagyon jó, szeretjük, csak veszteséges. Hogy ez, erre van-e esetleg elképzelés?
Elnök: Köszönöm szépen. Nem tudom, hallgassuk-e meg először Somlyódy Csaba alpolgármester úr kérdését vagy hozzászólását és aztán együtt válaszolsz rá, vagy külön-külön?
Győrffy László: Nekem mindegy.
Elnök: Mindegy. Jó. Akkor hallgassuk meg Somlyódy Csaba alpolgármester úr kiegészítését.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Bár kérdés hangzott el, de hát azért gondoltam, hogy talán a válasz jobb lett volna. De mindenképpen azért szerettem volna hozzászólni, mert kicsit ugye régebben én is benne voltam így a Körösiben, a Felügyelőbizottság elnöke voltam egy cikluson keresztül, tehát ismerem a Nonprofit Kft.-nek a működését, és én is azt emelném ki, amit Ügyvezető igazgató úr mondott, hogy rendkívül sokrétű tevékenységet folytatott a Körösi, tehát nemcsak magának a szemben levő háznak az üzemeltetése és annak mondjuk kulturális tekintetű működését kell szerveznie, hanem a tanuszodától kezdve, a gyerekek nyári táborozásán keresztül, a Szent László napok, a Halmajális és egyéb rendezvényeknek a megszervezését, legalábbis a kulturális résznek a megszervezését, és számos más, amit a Laci is elmondott, a kulturális napok és a többi, tehát olyan jellegű feladatai vannak folyamatosan a Nonprofit Kft.-nek, ami nagy szervezőkészséget igényel az ott dolgozók részéről. Ugyanakkor hát ez az a műfaj, ami tudjuk, 
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hogy nemcsak a Körösi esetében, hanem általában a kultúrában is úgy van, hogy a finanszírozása az néha szponzort is igényel, azt gondolom, hogy az Önkormányzat is a maga részéről megtette egy bizonyos szintig, egy bizonyos szint felett viszont már ugye akkor a másik oldalnak is, tehát más mecenatúrának is meg kell majd jelennie ebbe, hogyha azt akarjuk, hogy ez folytatódjon. Ugyanakkor üde színfoltok jelennek meg a Körösi működésében, olyan új tevékenységek, amit ugye most a beszámolóban is láttuk, hogy ez Kőbányán ugye eddig nem volt, most már van, hála a jó istennek, és ez egy minőségi fejlődés is. Ez az én vesszőparipám, minőségileg is fejleszteni kell mindent Kőbányán, tehát itt a Kőrösin, és ez azt hiszem, hogy látszik. És hát szervesen hozzákapcsolódik Kőbánya életéhez most már ugye a művelődési intézmény, elképzelhetetlen bármilyen nagyobb rendezvény a Körösi nélkül. Én nagyon örülök neki, hogy a létszámhelyzettel vagy ennek ellenére, hiszen itt mindig ugye egy kicsit kevesebben vagyunk, mint amit mondjuk az ügyvezető igazgató is szeretne, hogy legyen munkatárs, de meg tudják oldani ezt a feladatot, és hát ez a másik üzemmód, amit én a Lacin látom elsősorban nyilvánvalóan, hogy itt ugyanúgy van, mint a politikai életbe, tehát itt nincs szombat, itt nincs vasárnap, itt hogyha rendezvény van, ott kell lenni, menni kell, tehát itt nem az van, hogy leteszem a kalapácsot, és akkor 14 óra után elmegyek diszkó, hawaii, hanem folyamatos üzemmódban vannak a munkatársak, és maga az épület is. Én azt gondolom, hogy az Önkormányzat többször nekifutott már, hogy segítőkész kezet nyújtson az épületnek a felújításában. Nyilvánvalóan azt mindig elmondjuk, hogy azt a forrásigényt, amit igényelne az épületnek a komplett felújítása, az Önkormányzat önmagában megteremteni nem fogja tudni, ugyanakkor step by step, tehát lépésről lépésre tudunk előre menni és én nagyon örülök neki, hogy ilyen jó az együttműködés ezen a területen, a megfelelő szakmaisággal rendelkező mind az ügyosztállyal, mind pedig a Vagyonkezelővel, hiszen ezt a feladatot is megoldotta a Körösi, és hát én most ki merem mondani, hogy elsősorban ez Győrfíy László ügyvezető igazgató úrnak az érdeme, aki egyrészt a munkatársakból ezt kiszorította, másrészt önmaga is ezt megvalósította. Úgyhogy én gratulálok a 2024-es szakmai évhez, és hát remélem, hogy 2025-ben is hasonló dolgokat fogunk tudni elmondani és sok újdonságot fogunk majd látni a Körösiben, mert érdemes menni oda. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen. Itt kérdés nem hangzott el, tehát akkor térjünk vissza az előző kérdésre, és a válaszadást megadom neked Laci.
Győrfíy László: Ugye a Körösinek és most akkor elsősorban itt a színházi előadásokra meg a programokra koncentrálva., ugye úgy működik, mint gazdasági társaság, hogy a működéshez szükséges támogatást ugye mi megkapjuk a tulajdonostól, és a programokat azt ugye úgy kell összeállítanunk, hogy azt mi a jegybevételből tudjuk ugye finanszírozni, nem kapunk erre külön támogatást, az önkormányzati rendezvényekre igen, meg hogyha esetleg külön jelezzük azt, hogy vannak olyan programok, amiket szeretnénk ugye támogatásból megvalósítani, akkor azt értelemszerűen ugye szerepeltetjük az üzleti tervünkben. Két évvel ezelőtt, hogy elkezdődött az együttműködés ezzel a TBG nevezetű társasággal, hogy színvonalas musicaleket mutassunk be a Körösibe, és így került sor ugye azokra az előadásokra, amit Alpolgármester úr is mondott, a Gyöngyhajú lány, a Tesla és társai, és idén pedig egy nagyszabású musical, ez a Mágus előadásnak az egész létrehozásában ugye segített az Önkormányzat és a Körösi, és ugye erre mi terveztünk is kiadásokat, mert valóban hogy ezeket a rendezvényeket a jegybevételből nem lehet finanszírozni. Ez valószínű, azt láttuk, hogy Kőbányának elsősorban itt a városmarketing szempontjából volt jelentősége, hozott hírnevet ilyen szempontból, tehát nagyon sok nem kőbányai látogatta ezeket a rendezvényeket. Szakmai körökben is úgy láttuk, hogy így picit úgy felkapták a fejüket, hogy egy ilyen művelődési házban ilyen színvonalú előadásra sor kerül, de ezt nem lehet a végtelenségig finanszírozni, tehát hogyha majd, most csak kicsit már a 2025-ről is beszélünk, ezt nem támogatjuk tovább, de itt felmerült a kérdés, hogy ha ez nincsen, akkor mi van helyette? Hát azt tudom mondani, hogy nagyon könnyű a színháztermünket programokkal megtölteni, olyan programokkal, ami még bevételt is hoz, hiszen itt, ha megnézzük a környéken nincsen olyan művelődési ház, akinek van 486 fő befogadóképessége, és ez még semmi, nincsen olyan, amelyiknek ilyen nagy a színpadja, tehát hogy viszonylag jó produkciókat tudunk idehozni, amivel nem kell ennyit foglalkozni, hanem egyszerűen azt mondjuk, hogy van egy jó előadás, és ezt az 
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előadást megvesszük, és a jegybevételből mi azt az előadást ki tudjuk gazdálkodni, sőt, mi több, még a Körösinek marad is. Tehát, hogyha nem lesznek ezek a nagy produkciók a Körösibe, akkor felszabadul egy csomó idő és ezeket mi színvonalas színházi előadásokkal le tudjuk kötni úgy, amit még gazdaságosan is tudunk üzemeltetni.
Elnök: jó, köszönjük szépen. Van-e valakinek még észrevétele vagy kérdése? Radványi Gábor alpolgármester úrnak ismét megadom a szót.
Radványi Gábor: Nem véletlenül kérdeztem, illetve Lacival elég sokat egyeztettünk erről, mert elég komoly nyomás nehezedik ránk helyi képviselőkre, vagy legalábbis rám, mint alpolgármesterre a TGB részéről, mert szeretné folytatni, ugyanakkor ezek a 10 000 forintos jegyek Kőbányán, ezek magas jegyárak ahhoz, hogy kőbányai emberekkel akár megtöltsék évente nyolc alkalommal vagy tíz alkalommal a 450 fős termet. Kicsit úgy érzem magam, mint amikor mondjuk egy sportegyesületnél az utánpótlásra áldozunk pénzt, aztán az utánpótlásból valaki hirtelen ott van az olimpián és teljesen más költségvetés kell egy olyan sportklubnak, ahol olimpikonokat tud adni, és akkor hirtelen megint nyúljunk a zsebünkbe, most ez nem a mi produkciónk, tehát ezt hozták, itt begyakorolták. Valóban erre a Laci biztosította a feltételeket, de hogy hosszú távon részünkről nem finanszírozható, én ezt gondoltam. Csak azért kérdeztem rá, hogy szakmailag viszont Igazgató úr indokoltnak tartja-e azt, hogy ez legyen, mert ugye én azt kapom, hogy ők a nívós produkciókat hozzák és ezek helyett kevésbé nívós, csúnya szóval ő úgy szokott fogalmazni, hogy gagyi produkciók kerülnek e helyére, és hogy ebbe Kőbánya ne álljon bele, ezért támogassuk őket tovább. Egyetértünk akkor szerintem ebben, hogy ezt a dolgot a továbbiakban el kell engedni. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm. Van-e esetleg kérdés még? Én annyival szeretném kiegészíteni az eddig elhangzottakat, hogy április 7-én volt felügyelőbizottsági ülésünk és hosszasan tárgyaltuk és beszéltünk a 2024-es évi beszámolóról. Én is azt gondolom, hogy egy nagyon gazdag kulturális évet zárhat maga mögött a Kulturális Központ és a bevételek szempontjából is igen eredményes év volt és valóban sikerült az, hogy Kőbánya határain túlra is ki tudtunk lépni. Azt hittem az előbb, hogy valaki még jelezte, hogy szeretne hozzászólni, de akkor ezek szerint nem. Ha nincs több észrevétel, akkor kérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket a 202-es számú előterjesztés támogatásáról. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi szakmai és számviteli beszámolójáról szóló 202. számú előterjesztést támogatja [35/2025. (IV. 15.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a 202-es számú előterjesztést támogatta. Az első napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
felügyelőbizottságának 2024. évi tevékenységéről szóló beszámolója 

Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Megnyitom a második napirendi pontot a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának 2024. évi tevékenységéről szóló beszámolója, ez a 201-es számú előterjesztés. Az előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester úr, aki nem szeretné kiegészíteni. Kérdezem a Bizottság tagjait, ezzel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele vagy kérdése? Jó, amennyiben nincs, akkor kérem, hogy hozzuk meg döntésünket a második napirendi pont támogatásáról. A szavazást indítom.
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának 2024. évi tevékenységéről szóló beszámolójáról szóló 201. számú előterjesztést támogatja [36/2025. (IV. 15.)].

Elnök: A Bizottság 8 egyhangú, igen szavazattal a felügyelőbizottságnak a 2024. évi tevékenységéről szóló beszámolóját támogatta. A második napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága 
ügyrendjének módosítása

Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Harmadik napirendi pontunk a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága ügyrendjének módosítása, 220. számú előterjesztés. Az előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele vagy kérdése? Én csak annyit szeretnék hozzátenni, hogy a felügyelőbizottság első ügyrendje még 2015-ben született Somlyódy Csaba alpolgármester úr aláírásával és jegyzésével, és úgy gondoltuk most 2025-ben, hogy már talán időszerű bizonyos pontokat egy picit leporolni és felfrissíteni. Az előterjesztés tartalmazza azokat a pontokat, amelyen változtatás történt. Ha nincs további kérdés vagy észrevétel, akkor kérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg döntésünket a 220-as számú előterjesztés elfogadásáról
37/2025. (IV. 15.) KMB határozat
a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága 
ügyrendjének módosításáról(8 igen, egyhangú szavazattal),Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága ügyrendjét az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. vezetője

1.melléklet a 37/2025. (IV. 15.) KMB határozathoz

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság

FELÜGYELŐBIZOTTSÁGÁNAK ÜGYRENDJEA jelen ügyrend annak érdekében készült és került elfogadásra, hogy rögzítse a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Felügyelőbizottságának működése során irányadó rendelkezéseket.
I. FEJEZET
Általános rendelkezések

1. Cikk
MeghatározásokAz alább felsorolt meghatározások, amelyek a jelen ügyrendben nagy kezdőbetűvel szerepelnek, az alábbiakban meghatározott jelentéssel bírnak:
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(a) „Alapító Okirat" jelenti a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Alapító Okiratát.(b) „Elnök” jelenti A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Felügyelőbizottságának elnökét.(c) „Felügyelőbizottság” jelenti A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Felügyelőbizottságát.(d) „Alapító” jelenti a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság alapítóját, a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzatot.(e) „Társaság” jelenti a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságot.(f) „Ügyvezető” jelenti a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjét.(g) „Ügyrend” jelenti a jelen ügyrendet.
II. FEJEZET
A Felügyelőbizottság elnökére és tagjaira vonatkozó általános rendelkezések

1. Cikk
A Felügyelőbizottság elnökének és tagjainak megválasztása1.1 A Felügyelőbizottság tevékenységét a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény (a továbbiakban: PtkQ szerint, valamint a Társaság Alapító Okiratának, Szervezeti és Működési Szabályzatának és a jelen Ügyrendnek megfelelően végzi.1.2 . A Társaság működésének ellenőrzése és a köztulajdon védelme érdekében a Társaságnál 3 tagú, testületként eljáró Felügyelőbizottság működik. A Felügyeiőbizottság tagjait az Alapító nevezi ki és hívja vissza. A Felügyelőbizottság tagjainak megbízatása a Társaság hatályos Alapító Okiratában rögzített időtartamra szól és tisztségükből bármikor visszahívhatók. A Felügyelőbizottság nem minősül ügydöntő Felügyelőbizottságnak. A Felügyelőbizottság tagjai e tevékenységük során nem utasíthatók.Az első Felügyelőbizottság elnökét és tagjait az Alapító az Alapító Okiratban jelölte ki.
2. Cikk
A Felügyelőbizottság tagjainak összeférhetetlensége2.1. A Felügyelőbizottság tagja az a természetes személy lehet, aki:megfelel a hatályos jogszabályokban meghatározott feltételeknek;nem áll fenn vele szemben összeférhetetlenség és más kizáró ok, valamint a megbízást írásos nyilatkozatával elfogadja.Nem lehet a Felügyelőbizottság tagja, akivel szemben a vezető tisztségviselőkre vonatkozó kizáró ok áll fenn, továbbá aki, vagy akinek a hozzátartozója a Társaság vezető tisztségviselője.2.2. Az Felügyelőbizottsági tag köteles minden további felügyelőbizottsági tisztségéről, illetve vezető tisztségviselői megbízásáról a Társaságot - az új megbízatása elfogadásától számított tizenöt napon belül - írásban tájékoztatni.2.3. A Felügyelőbizottság tagja nem szerezhet társasági részesedést a Társasággal azonos tevékenységet is folytató más gazdálkodó szervezetben, továbbá nem lehet vezető tisztségviselő, felügyelőbizottsági tag a Társaságéval azonos tevékenységet is folytató más gazdálkodó szervezetben (kivéve, ha ehhez az érintett társaságok társasági szerződése, alapító okirata, alapszabálya vagy legfőbb szerve ehhez hozzájárul). Az Felügyelőbizottság tagja, illetve közeli 
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hozzátartozója nem köthet saját nevében vagy javára a Társaság tevékenységi körébe tartozó ügyleteket, kivéve, ha ezt az Alapító Okirat kifejezetten megengedi.2.4 A Felügyelőbizottság tagja legfeljebb egy köztulajdonban álló gazdasági társaságnál betöltött felügyelőbizottsági tagsága után részesülhet javadalmazásban.
3. Cikk
A Felügyelőbizottság tagság megszűnése3.1. A felügyelőbizottsági tagság megszűnik:
a) határozott idejű megbízatás esetén a megbízás időtartamának lejártával;
b) megszüntető feltételhez kötött megbízatás esetén a feltétel bekövetkezésével;
c) visszahívással;
d) lemondással;ej a tag halálával;
f) a tag cselekvőképességének a tevékenysége ellátásához szükséges körben történő korlátozásával;
g] a taggal szembeni kizáró vagy összeférhetetlenségi ok bekövetkeztével.Az Alapító a Felügyelőbizottság elnökét és tagjait bármikor, indokolás nélkül visszahívhatja.A Felügyelőbizottság elnöke és tagja a Társaság ügyvezetőjéhez intézett nyilatkozattal bármikor lemondhat.Ha a Társaság működőképessége ezt megkívánja, a lemondás az új felügyelőbizottsági tag kijelölésével vagy megválasztásával, ennek hiányában legkésőbb a bejelentéstől számított hatvanadik napon válik hatályossá.
III. FEJEZET
A Felügyelő Bizottság szervezete, működése

4. Cikk
A Felügyelő Bizottság üléseinek összehívása4.1. A Felügyelőbizottság szükség szerint, de évente legalább négyszer, az általa elfogadott éves munkaterv alapján ülésezik. A Felügyelőbizottság az éves munkatervét köteles - annak elfogadásától számított 15 napon belül - az Ügyvezető és az Alapító rendelkezésére bocsátani.Az ülést az Elnök hívja össze főszabályként a Társaság székhelyére. Az ülés soron kívüli összehívását bármely felügyelőbizottsági tag, a Társaság Ügyvezetője, illetve Társaság állandó könyvvizsgálója kezdeményezheti az Elnöknél írásban, az ok és cél megjelölésével. Ilyen kérelem esetén az Elnök nyolc (8) napon belül köteles gondoskodni a Felügyelőbizottság ülésének tizenöt (15) napon belüli időpontra történő összehívásáról. Ha az Elnök a kérelemnek nem tesz eleget az indítványozó maga jogosult az ülés összehívására.4.2. Az ülések összehívása írásban, illetve elektronikus levél útján, a napirendi pontok megjelölése mellett történik. A meghívó és az előterjesztések dokumentumainak kiküldése és az ülés között legalább négy (4), legfeljebb 30 nap telhet el. Halasztást nem tűrő esetben a Felügyelőbizottság ülése négy (4) napon belüli időpontra is összehívható e-mail vagy telefon útján.4.3. Az ülésre szóló meghívónak kötelezően tartalmaznia kell:a Felügyelőbizottsági ülés pontos helyét, időpontját;
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a javasolt napirendi pontokat címszerűen, utalva a meghívó mellékleteként szereplő esetleges egyéb kiegészítő anyagokra, előterjesztésekre;felhívást arra vonatkozóan, hogy a Felügyelőbizottság tagjai további napirendi pontok tárgyalását kérhetik, amennyiben az erre vonatkozó igényüket írásbeli formában legkésőbb az ülést megelőző 3 nappal korábban bejelentik;felhívást arra vonatkozóan, hogy a Felügyelőbizottság azon tagja, aki személyes részvételében akadályoztatva van, ám elektronikus hírközlő eszköz segítségével részt kíván venni az ülésen és a szavazáson, az erre vonatkozó igényét írásbeli formában legkésőbb az ülést megelőző 3 nappal korábban az Elnöknek bejelentheti.Az Elnök a meghívóhoz köteles mellékelni mindazon írásos anyagokat, előterjesztéseket, jelentéseket, kommentárokat, amelyek az érdemi tárgyaláshoz, a jobb megértéshez szükségesek.Az Elnök a Felügyelőbizottság valamennyi tagjának köteles megküldeni a meghívó mellékleteit, míg az ülésre meghívottaknak csupán azokat a mellékleteket, amelyekben a meghívott érintett.Ha az ülés összehívására nem az Elnök kezdeményezésére kerül sor, a meghívóban fel kell tüntetni a rendkívüli ülés kezdeményezőjét (kezdeményezőit), valamint a rendkívüli ülés összehívásának okát és célját.4.4. A Felügyelőbizottság határozatot általában testületi ülésen hozhat. Indokolt esetben a személyes jelenléttel járó ülés tartása nélkül határozhat az alábbiak szerint.A tagok személyes jelenléte nélkül történő határozathozatal kezdeményezéséről az Elnök dönt. A számviteli törvény szerinti beszámolóról, az adózott eredmény felhasználásáról és az osztalékfizetésről hozandó határozatokat kivéve a Felügyelőbizottság személyes jelenlét nélkül is meghozhatja határozatát, az alábbiak szerint:a) írásbeli határozathozatal
Az Elnök a határozathozatalhoz szükséges előterjesztést és az elfogadásra javasolt határozat szövegét írásban (e-mailen vagy futár útján) küldi meg a tervezett határozathozatal napja előtt legalább 3 nappal (sürgős döntéshozatalt igénylő esetében vagy egyéb különösen indokolt esetben e határidő lerövidíthető) a Felügyelőbizottság tagjainak és megfelelő határidő tűzésével felhívja a tagokat, hogy a határozat elfogadásáról vagy annak elutasításáról a megszabott határidőig ugyancsak írásban nyilatkozzanak.Az Elnök köteles hitelt érdemlően meggyőződni arról, hogy a Felügyelőbizottság tagjai a határozati javaslatot kézhez kapták.A Felügyelőbizottság tagjai jogosultak írásbeli egyeztetést kezdeményezni a határozattervezet egyes pontjainak tisztázása érdekében vagy a kérdés ülésen történő megtárgyalását kérni. Az Elnök e kezdeményezéseknek köteles eleget tenni.A Felügyelőbizottság tagjainak szavazata kizárólag írásban érvényes, a kitöltött és aláírt szavazólapot (változtatás nélkül) személyesen kell leadni a Társaságnál vagy szkennelt formában - e-mailben - visszaküldeni a Társaság részére.A szavazásra bocsátott üggyel kapcsolatban bármely tag kérheti az ülés összehívását, az Ügyrend 4. Cikk 4.1. pontjában meghatározott módon.
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Ha valamely tag szavazata a megadott határidőig nem érkezik vissza, úgy kell tekinteni, hogy az adott határozati javaslat megszavazásában nem vett részt. Érvényes a szavazás, ha abban a Felügyelőbizottság valamennyi tagja részt vett.A Társaság a beérkezett szavazatok alapján jegyzőkönyvet készít, amely tartalmazza a szavazás eredményét, a határozat meghozatalát vagy az indítvány elvetését. A jegyzőkönyvhöz mellékelni kell az írásban leadott szavazatokat. A jegyzőkönyvet a Felügyelőbizottság elnöke írja alá.b) Határozathozatal telekommunikációs eszköz igénybevételévelA Felügyelőbizottság tagja, illetve tagjai jogaikat és kötelezettségeiket személyes jelenlét nélkül, telekommunikációs eszközök igénybevételével - kihangosított távbeszélőkészüléken vagy konferenciatelefon útján - is gyakorolhatják.Amennyiben a felügyelőbizottsági tag vagy tagok telekommunikációs eszközt kívánnak igénybe venni, ezt a tényt kötelesek az Elnöknek az ülést megelőző legalább 3 nappal - rendkívüli esetben az ülést megelőzően - bejelenteni. Ebben az esetben a Felügyelőbizottság üléséről készült jegyzőkönyvben a telekommunikációs eszköz igénybevételét rögzíteni kell, az ülésről készült jegyzőkönyvet pedig a távollévő tagok is utólag hitelesítik annak aláírásával. Több távollévő tag esetén az elnök vezetésével konferencia-beszélgetés kezdeményezhető.Zárt ülésen nem lehet elektronikus hírközlő eszköz segítségével részt venni. Erre a meghívóban a felügyelőbizottsági tagokat figyelmeztetni kell.Elektronikus eszközök igénybevételével történő ülés-lebonyolítás esetén a résztvevőknek figyelemmel kell lenniük arra, hogy illetéktelenek ne hallhassák a megbeszélésen elhangzottakat. Elektronikus eszköz igénybevételével történő ülés-lebonyolítás esetén csak nyílt szavazással történő határozathozatalra van lehetőség.
5. Cikk
Határozatképesség, meghívottak, szavazás5.1. A Felügyelőbizottság tagjainak 1 szavazata van. A Felügyelőbizottság ülése akkor határozatképes, ha mindhárom tag jelen van. Az ülést levezető Elnök a tanácskozás megkezdése előtt megállapítja az ülés határozatképességét, amelyet az ülésről készült jegyzőkönyvben is egyértelműen fel kell tüntetni.5.2. A felügyelőbizottsági ülés állandó meghívottja a Társaság Ügyvezetője, a Társaság állandó könyvvizsgálója, és az Alapító képviselője. A Felügyelőbizottság üléseire a napirendi pontokhoz kapcsolódóan más személyek is meghívhatok tanácskozási joggal.5.3. Az egyes napirendi pontokkal kapcsolatos határozati javaslatokat az Elnök külön-külön bocsátja szavazásra, és minden szavazás után megállapítja a szavazatok számát és ennek alapján a határozati javaslat elfogadását vagy elutasítását, továbbá a leadott szavazatok arányát.A Felügyelőbizottság határozatait a jelenlevő tagjainak egyszerű szótöbbségével, nyílt szavazással hozza. A szavazat lehet IGEN, NEM és TARTÓZKODÁS. Elfogadottnak kell tekinteni a határozati javaslatot, ha az IGEN szavazatok száma több, mint a jelenlevő tagok számának a fele.Szavazategyenlőség esetén a javaslatot elutasítottnak kell tekinteni.
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5.4. A Felügyelőbizottság tagjai a felügyelőbizottság munkájában személyesen kötelesek részt venni. A Felügyelőbizottság testületként működik, az egyes ellenőrzési feladatok elvégzésével bármelyik tagját megbízhatja, és az ellenőrzési feladatokat megoszthatja tagjai között.5.5. A Felügyelőbizottság tagjai a Társaság ügyvezetésétől függetlenek, tevékenységük során nem utasíthatók.5.6. A Felügyelőbizottság tagjai kötelesek a Társaság ügyeiről szerzett értesülésüket üzleti titokként megőrizni. A titoktartási kötelezettséget nem érinti a felügyelőbizottsági tagság megszűnése.5.7. A felügyelőbizottsági ülésekről a felügyelőbizottsági tagok egyetértése és jóváhagyása esetén hangfelvétel készülhet, amelynek tényét az ülésről készített jegyzőkönyvben rögzíteni kell.
6. Cikk

Jegyzőkönyv6.1. A Felügyelőbizottság üléseiről jegyzőkönyvet kell vezetni. A jegyzőkönyvben rögzíteni kell az ülésen jelenlévők nevét, tisztségét, az ülés helyét és időpontját, a napirendi pontokat. Fel kell tüntetni továbbá minden olyan tényt, véleményt, amelynek a tárgyalt ügy szempontjából jelentősége van. Az esetleges kisebbségi- vagy különvéleményt jegyzőkönyvezni kell, vagy azt írásban csatolni kell a jegyzőkönyvhöz. A jegyzőkönyvnek tartalmaznia kell a szavazatok, ellenszavazatok és esetleges tartózkodások számát, valamint a meghozott határozatot.6.2. A jegyzőkönyvet az ülést követő 8 [nyolc] munkanapon belül kell elkészíteni. Az elkészült jegyzőkönyvet az Elnök és a tagok aláírásukkal hitelesítik. A jegyzőkönyv szükség szerint, az erre irányuló megkeresést követően megküldésre kerül a Társaság állandó könyvvizsgálójának és az Alapítónak.6.3. A Felügyelőbizottság határozatait évente kezdődő folyamatos sorszámmal és évszámmal ellátva kell nyilvántartani. A meghozott határozatokról külön nyilvántartást kell vezetni a Határozatok Könyvében.6.4. A Felügyelőbizottság üléseinek összehívásához, iratainak tárolásához a Társaság ügyvezetése nyújt segítséget. A Felügyelőbizottság által megtárgyalandó napirendi pontok előterjesztéseinek, anyagainak előkészítésében, a Felügyelőbizottság határozatainak nyilvántartásában a Társaság által kijelölt személy - erre vonatkozó igény esetén - közreműködik.6.4. A Felügyelőbizottság nevében nyilvánosság előtt nyilatkozatot az Elnök tesz, de külön véleménnyel élhet a Felügyelőbizottság bármely tagja. A Felügyelőbizottság eseti határozata alapján az Elnök a bármely másik tagot is kijelölheti nyilatkozattételre.6.5. A Felügyelőbizottság esetileg dönt a Felügyelőbizottság jelentéseinek nyilvánosságáról az Alapítóval történt előzetes egyeztetés és egyetértés esetén.6.6. A Felügyelőbizottság tevékenységével kapcsolatos iratok, hangfelvételek elkészítését, kezelését, irattárazását, megőrzését a Társaság munkaszervezete elkülönítetten, az iratkezelésre érvényes szabályok betartásával végzi.
IV. FEJEZET
A Felügyelőbizottság jogai és kötelezettségei

7. Cikk
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A Felügyelőbizottság kötelezettségei7.1. A Felügyelőbizottság köteles a Társaság ügyvezetését, üzletpolitikai döntéseit folyamatosan figyelemmel kísérni, vizsgálni, ellenőrizni.7.2 A Felügyelőbizottság ellenőrzi a Társaság működését és gazdálkodását. Ennek során az Ügyvezetőtől jelentést, a szervezet munkavállalóitól pedig tájékoztatást vagy felvilágosítást kérhet, továbbá a Társaság számviteli nyilvántartásaiba, könyveibe és irataiba betekinthet, azokat megvizsgálhatja, valamint fizetési számláját, pénztárát, értékpapír- és áruállományát, továbbá szerződéseit megvizsgálhatja és szakértővel megvizsgáltathatja. A Felügyelőbizottság felvilágosítás iránti kérelmére a megkeresett Ügyvezető és más vezető állású munkavállaló a megkeresés kézhezvételétől számított nyolc napon belül írásban köteles válaszolni.7.3. A Felügyelőbizottság megtárgyalja a Társaság belső ellenőrzési szervezeti egységének jelentéseit, jóváhagyja annak munkatervét és számára ellenőrzési megbízást adhat.
8. Cikk
A Felügyelőbizottság jogai8.1. A Felügyelőbizottság elnöke és tagjai a feladataikhoz tartozó ügyekben bármikor felvilágosítást kérhetnek az Ügyvezetőtől, és a Társaság egyéb vezetőitől. Feladatuk ellátása során joguk van a Társaság könyveibe, irataiba betekinteni, az ügyek menetéről felvilágosítást kérni.8.2. A Felügyelőbizottság - munkájához szükséges mértékben, indokolt esetben - a Társaság költségére független szakértőt vehet igénybe.8.3. A Felügyelőbizottság köteles az Ügyvezetőt tájékoztatni és annak intézkedését kezdeményezni - továbbá szükség esetén az Alapítót is tájékoztatni - ha arról szerez tudomást, hogy

a) a Társaság működése során olyan jogszabálysértés, vagy a Társaság érdekeit egyébként súlyosan sértő esemény (mulasztás) történt, amelynek megszüntetése vagy következményeinek elhárítása, illetve enyhítése az ügyvezető vagy az Alapító döntését teszi szükségessé, illetve
b) az Ügyvezető felelősségét megalapozó tény merült fel.8.4 Ha a Felügyelőbizottság szerint az ügyvezetés tevékenysége jogszabályba, az Alapító Okiratba ütközik, vagy egyébként sérti a Társaság, illetve az Alapító érdekeit, akkor a Felügyelőbizottság jogosult az Alapító döntését kezdeményezni.

9. Cikk
Véleményezési jog9.1. A Felügyelőbizottság köteles az Alapító döntéshozó szerve elé kerülő előterjesztéseket megvizsgálni, és ezekkel kapcsolatos álláspontját a döntéshozó szerv ülésén ismertetni.Az Alapító a hatáskörébe tartozó ügyekben a döntés meghozatalát megelőzően írásban kezdeményezheti a Felügyelőbizottság véleményének megismerését. Az Alapító a megkeresésben köteles ismertetni a döntés tervezetét és a döntés főbb indokait.9.2 A Felügyelőbizottság a véleményezési jogot testületileg gyakorolja, és véleményét határozatban rögzíti. Az Alapító a Társaság Felügyelőbizottsága által kötelezően megvizsgálandó ügyeket, ügycsoportokat határozatában megjelölheti. A Felügyelőbizottság írásbeli jelentése nélkül az Alapító a beszámolóról és az eredmény felhasználásáról érvényes döntést nem hozhat.

13



9.3. A véleményezési jog gyakorlása céljából összehívott ülést az általános szabályok szerint kell összehívni. Halasztást nem tűrő esetben az ülés 4 (négy) napon belüli időpontra is összehívható e-mail vagy telefon útján. Haladéktalanul össze kell hívni a Felügyelőbizottság ülését, ha az Alapító által meghatározott, a vélemény megküldésére nyitva álló határidő nem teszi lehetővé rendes ülés megtartását, illetőleg azt, hogy a véleményezésre a rendes ülés keretében kerüljön sor. Ilyen esetben az ülés napirendjéről - az ülés összehívásával egyidejűleg e-mail útján a Felügyelőbizottság tagjait tájékoztatni kell, a megküldött írásbeli előterjesztést pedig - ha annak a meghívóhoz való csatolása valamely okból nem lehetséges - legkésőbb az ülés megkezdése időpontjában rendelkezésre kell bocsátani.9.4. A Felügyelőbizottság a véleményezési jogát határozati formában gyakorolja. Az elfogadott határozattól eltérő állásfoglalást és különvéleményt az ülésről készült jegyzőkönyvnek tartalmaznia kell. Rendkívül indokolt esetben ülés megtartása nélkül is határozhat a Felügyelőbizottság a véleményezés kérdésében. Ebben az esetben a Felügyelőbizottság tagjai szavazatukat halaszthatatlan döntés esetében rövid úton (pl. elektronikus hírközlő eszköz, e- mail) is megadhatják. Az e-mailben vagy elektronikus hírközlő eszközön keresztül szóban leadott szavazatot a véleményt nyilvánító személy 4 (négy) napon belül köteles írásban is a döntést hozó rendelkezésére bocsátani.
10. Cikk
A Felügyelőbizottság felelőssége10.1. A Felügyelőbizottság egyes ellenőrzési feladatok ellátásával valamely tagját is megbízhatja, illetve az ellenőrzést állandó jelleggel is megoszthatja a tagok között. Az ellenőrzési jog megosztása nem mentesíti a Felügyelőbizottság tagjait a felelősség alól.10.2. A felügyelőbizottsági tagok az ellenőrzési kötelezettségük elmulasztásával vagy nem megfelelő teljesítésével a Társaságnak okozott károkért, a szerződésszegéssel okozott kárért való felelősség szabályi szerint felelnek a Társaságnak.
11. Cikk
Egyéb rendelkezések11.1. A Társaság viseli a Felügyelőbizottság elnökének és tagjainak azon igazolt, ésszerű költségeit és kiadásait, amelyek a felügyelőbizottsági tagsággal kapcsolatos feladatok ellátása során merültek fel.A jelen ügyrendet a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság Felügyelőbizottság, az Alapító Okirat 8.3.14 pontja alapján 
állapította meg.Jelen Ügyrend - az Alapító Okirat 8.1.4. j) pontja és 8.3.14. pontja alapján az Alapító jóváhagyó határozatával válik hatályossá. A Felügyelőbizottság ElnökeA jelen Ügyrendet az Alapító a 37/2025. (IV. 15.) KMB határozatával 2025. április 15-én jóváhagyta.
Elnök: Köszönöm szépen, a Bizottság 8 egyhangú, igen szavazattal a 220-as számú előterjesztést elfogadta. A hármas számú napirendi pontot lezárom.
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4. napirendi pont:
A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

2025. évi üzleti tervének jóváhagyása
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Megnyitom a negyedik napirendi pontunkat, a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2025. évi üzleti tervének jóváhagyását, ami a 219. számú előterjesztés. Előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester úr, aki szeretne élni a kiegészítés lehetőségével, és ismét köszöntjük Győrffy László ügyvezető igazgató urat a köreinkben.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen bizottsági Elnök asszony a szót. Szeretettel köszöntőm én is Győrffy László ügyvezető urat. Igen, tehát a 2024-es beszámolót megtárgyaltuk, a felügyelőbizottság ülésén részt vettem én is. Hosszas megbeszélés volt, voltak benne egy-két ellentmondások, de ezeket megpróbálta korrigálni a felügyelőbizottság, mint ahogy itt a napirendi pontnál lehet is látni kiegészítő pontokkal. De eddig beszéltünk a 2024-ről, ami lezárult, de most beszéljünk a jövőről, a 2025-ről. Laci, én itt egy speciális részt szeretnék kiemelni neked, tehát természetesen meghatározza a programok, amely januártól decemberig folyamatosan működésben van számtalan területtel, tehát az étkeztetéstől, a nyári táboroztatástól, a programoktól, Balatonlellétől, Almáditól, a KÖSZI-től a Körösiig. Mosta 2025-ös évre, csak nagyon röviden, hogyan látod ezt az esztendőt, hogy mik azok a részek, amelyek szükségeltetnek fejlesztésekre? Mik azok az új programok, amik nóvumként jelennek meg, és egy speciális részt szeretnék kiemelni itt, magát az online kommunikációs teret, illetve az Újhegyi Közösségi házat hogyan látod a 2025-ös évben? Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen, és megadom a szót Győrffy László ügyvezető igazgató úrnak.
Győrffy László: Köszönöm szépen. Ugye mindig az a legfontosabb, amikor egy ilyen üzleti tervet vagy munkatervet összeállítunk, hogy hogyan tudunk mindig ugye megújulni. Tehát itt a legfontosabb nekünk mindig az, hogy azok az értékek, amiket már létrehoztunk, azokat megtartsuk, de nagyon fontos az, hogy mindig legyen valami innováció a munkánkban, és ez nagyon-nagyon fontos, hogy ne fáradjunk bele, mindig hozzunk újabb és újabb ötleteket. Ugye ehhez kellenek elsősorban ugye a szakemberek, hogy akikkel dolgozunk, azok képesek legyenek erre. Ahhoz, hogy képesek legyenek erre fontos az, hogy tudjuk őket motiválni, mennyire tudjuk őket megtartani, tehát az első mindig ilyen fontos dolog, hogy amikor ezt összeállítjuk, akkor hogyan tudjuk a béreket ehhez rendelni, ugye ez egy nagyon fontos mindig az üzleti tervnél. Mi mindig azt preferáltuk, és idén is ezt tettük, hogy jöttünk egy kéréssel az Önkormányzathoz, amikor a költségvetési tárgyalás volt, hogy milyen pluszt szeretnénk, de mindig megjelöltük azt is, hogy mi, mint Körösi mit teszünk mellé, tehát hogy nem mindent a tulajdonostól akarunk, hanem mi is hozzájárulnánk ehhez, és szerintem ez egy jó, ez minket is, meg mindenkit motivál. Ezért van az, hogy a béreknél megjelenik a keresetkiegészítés, ami attól függ, hogy hozzuk-e a bevételeket vagy nem. Ha hozzuk, akkor megvan a kereset, ezt negyedévente átnézzük, és hogyha nem úgy teljesít a Körösi egybe, akkor bizony lehet, hogy egy-egy időszakra vissza kell vonni a kereset-kiegészítéseket Ez egy motiváció arra, hogy mindig hozzunk új programokat. Idén is én azt látom, hogy hát legalábbis a tervben ugye ez ugye szerepel, és így jelennek meg új dolgok. Ugye tavaly elindítottunk egy folyamatot, például ugye a KÖSZI-be. Ugye a KÖSZI-nél úgy ítéltük meg, hogy kicsit leült, és nem úgy működik, ahogy kellene, ezért személyi változásokat is hoztam ahhoz, hogy az ott fölpörögjön, és az fölpörgött, és megjelentek azok a kultúr-kávéházi programok, beszélgetések, kisebb színházi előadások, egy egész más élet indult el emiatt a Körösibe, és ez egy, ez egy jó irányvonal volt. És ez a, ugye a KOSZI épületére vonatkozott, de a Körösibe is azt vettem észre, hogy sokkal több, például színházi előadást tudtunk ugye megvalósítani, pont emiatt. Újhegy egy kicsit más, ott jeleztem is, ugye én a beszámolóban kitértem rá, hogy Újhegyen nem valósult meg teljesen az, amit szerettünk volna, ott azért van mit tennünk, és ott mi azt láttuk, hogy elsősorban és ezt a '25-ös évre terveztük, hogy sokkal több hétvégi, gyerekeknek szóló programot kell szervezni, mert azt láttuk, hogy az ott hiány és ez ott nincsen meg, és ezt mindenféleképpen 
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szeretnénk bővíteni. Ugyanakkor Újhegynél meg azt kell látni, hogy az nem egy művelődési ház, hanem az a neve, hogy közösségi ház, tehát hogyan tudjuk ott az ottani közösségeket támogatni azzal, hogy van egy háttér, ahova be tudnak jönni. Szerintem ez a része jól működik, de ezt, mondom, ezeket a hétvégeket szeretnénk jobban kihasználni. Ugye itt volt egy utolsó, azt, ami talán az online kommunikációra vonatkozott, és ugye ott ugye ez egy nagyon lényeges dolog, hogy hogyan kommunikálunk ezen a dolgon, ugye azt lehet látni, hogy milyen jelentősen nőtt ugye a követőink száma, ez szépen ugye fölment most már ugye 10 000 fölé ez, de hát ebben még továbbra is vannak ugye lehetőségek. Itt ugye az van, hogy milyen újabb felületeket vonunk be, hogy kiket akarunk ugye megszólítani és lehet látni, hogy a fiatalabb korosztály felé már nem elég a facebook, hanem ott már ugye más felületeket kell alkalmazni, ezeket ugye terveztük is 2025-re, tehát az online térben szintén bővíteni kell a kommunikációnkat egyértelműen. Bízom benne, hogy ez is hoz azért sok látogatót, de hát egyelőre még nem panaszkodunk a látogatókra, mármint a számát illetően, de valóban van egy olyan korosztály, ahol ezek hát gyakorlatilag a középiskolások, főiskolás, tehát ez a korosztály, akiket nehéz, nehéz behozni, ezért volt számunkra nagyon jó most a költészet napján egy olyan programot szervezni, amikor meg tudtuk szólítani ezeket a gyerekeket egy zenekaron keresztül, de ugyanez volt a drogprevenciós program. Tehát hogy vannak olyan módszerek, amikkel ugye közelebb tudjuk, tehát ugye éppen Judittal beszélgettünk, hogyha már azt elértük ezzel a költészet napi dologgal, hogy a kommunikációban a zenekarból a frontember beszélgetett ott egy lánnyal, és rákérdezett, hogy hát ma hogyan történik az udvarlás, hogyan fejezi ki egy fiú egy lánynak, hogy tetszik, vagy nem tetszik. És akkor ott mindenki mondott ötleteket, és akkor azt mondja, hogy és az elképzelhető, hogy az nem ciki, hogyha valaki egy verssel próbál neked udvarolni, vagy verset írt neked, vagy egy verset küld és akkor utána rögtön bejött József Attila Óda, és akkor ugye a szerelmes versek, és akkor hát lehet, hogy lehet, ugye azt mondták, hogy az nem kellemetlen, tehát hogy hogyan, juttatom el ezt az információt ezekhez a gyerekekhez, nem mindegy, hogy kitől fogadja el, és ezért fontosak ezek a dolgok, és ebben, ebben kell megkeresnünk ezeket az utakat.
Elnök: Jó, köszönjük szépen. Van-e még kérdés? Ha nincs, akkor én csak, de van. Dr. Szabó János Zoltán képviselőtársamnak adom meg a szót.
Dr. Szabó János Zoltán: Köszönöm szépen Elnök asszony. Egyfelől én is gratulálok a múlt évi teljesítményhez, rendkívül színes program volt és sokrétű. Az idei évre vonatkozólag az árbevételek tekintetében szeretném megkérdezni, hogy itt elég nagy saját bevételnövekedés lett tervezve erre az évre, hogy mennyire reális ez, tényleg tartható ez ekkora növekedés így? Közel 100 milliót meghaladó összegről van szó, ami így százalékosan is azért közel a bevételek több mint negyedével nőnek. Hogy sikerül ezt megvalósítani, mennyire reális ez?
Elnök: Jó, Győrffy László igazgató úr.
Győrffy László: Köszönöm szépen. Igen, szerettem volna erre kitérni, ugye a szakmai dolgok mellett ugye fontos a pénzügyi, hogy megvan-e az a pénzügyi háttér, hogy ezeket a programokat, amiket terveztünk, meg tudjunk valósítani. És ugye az látható egyrészt, hogy 2024-ben is ugye jó eredményünk van, ez nagyon jó, mert meg tudunk sok mindent ebből valósítani, mivel ez egy nonprofit kft., nem profitja, van eredménye, az eredményt ugye meg visszaforgatjuk az alaptevékenységekre, sok mindent ugye meg tudunk, meg tudunk oldani, tehát én azt látom, hogy elég egyrészt a 2025-ös elképzelésünkhöz a pénzügyi háttér az maximálisan biztosított. Miből adódik? Ugye egyrészt ugye ebben az évben is láttuk, hogy a terembérletek azokban milyen arányban jönnek, tehát ugye nekünk a legtöbb bevételünk ugye ebből van, és ezt mi gyakorlatilag azt terveztük, amit megvalósítottunk, tehát semmi többet, ami még pluszbevétel jelentkezik, és azt ugye a tervben szerepeltettünk, és ez egy jelentős, ez az áfabevétel, tehát mivel idén is lesz egy jelentős beruházásunk, abból a beruházásból ugye mi áfát igénylünk vissza arányosan, tehát nem teljes mértékben, de úgy 50%, tehát hogy valahol tudunk, valahol nem, de összességében 50%-os az áfa-visszaigénylés és ez azért növeli a bevételünket, és mivel egy közel 250 millió forintos plusz áfa beruházásunk lesz, ugye ez értelemszerűen a bevételbe is jelentkezni fog.
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Elnök: Köszönöm szépen. Van-e még kérdés? Ha nincs, akkor én csak annyit szeretnék még hozzátenni, hogy valóban a KÖSZI-ben már kézzel fogható az a változás, ami január óta beindult és tapasztalható. Én remélem, hogy az Újhegyi Közösségi Házban év végén ugyanezt tudjuk majd elmondani, hogy ez egy olyan esztendő volt, ahol, ahol azt a változást, amit a KÖSZI-ben is reméltünk, bekövetkezett, és hogy a bevételek is majd a megfelelő módon tudnak megvalósulni. Ha nincs több kérdés, akkor indítom a szavazást a határozat támogatásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2025. évi üzleti tervének jóváhagyásáról szóló 219. számú előterjesztést támogatja [38/2025. (IV. 15.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a 219. számú előterjesztést támogatta. A négyes napirendi pontot lezárom.
5. napirendi pont:

A Kocsis Sándor Sportközpont 2024. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom az ötödik napirendi pontot, miközben megköszönöm Győrffy László ügyvezető igazgató úrnak a jelenlétét, és hogy rendelkezésünkre állt. És átadom a széket és a szót majd szerintem Kuróczi Pálnak, a Sportközpont vezetőjének, hiszen az ötödik napirendi pontunk a Kocsis Sándor Sportközpont 2024. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló. És Pali egy prezentációval is készült. Köszöntünk a bizottsági ülésen és akkor először szerintem tekintsük meg a prezentációt, a kiegészítő gondolatokat és aztán majd szabad a kérdéseknek a háza.
Kuróczi Pál: Köszönöm szépen, majd egy kis segítséget fogok kérni az Atitól. (A prezentáció 
vetítése elindult.) Ez nem én vagyok, bár jól tudok úszni, de nem én vagyok.
Elnök: Meg a halak nyugtatóan hatnak szerintem ránk, nem?
Kuróczi Pál: Igen. Az úszófesztivál az Újhegyi uszodában igen. Szuper. Köszönöm szépen. Tehát mindig nehéz beszélni már így a 2025. év negyedik hónapjából, hogy mi volt a 2024-ben mert már 2025-ben is azért nem unatkoztunk és akkor finoman mondom, mert már jó pár rendezvényen túl vagyunk, amik mondhatom, hogy nagyon sikeresek lettek, de ezt majd a következő évi beszámolóban fogjuk majd elmondani. A 2024-es évre szeretnék kitérni, aki nem lenne tisztában, hogy a Kocsis Sándor Sportközpont, mivel foglalkozik, ugye rendezvényszervezés, üzemeltetés, diáksport, óvodai sport mezsgyéjén próbáljuk a tevékenységünket végrehajtani. A sport, az egészség, az összetartozás, a család és a mi tudat szervezése itt a kerületben az első számú prioritás, amit a Sportközpont képvisel. Mindemellett természetesen a bevételorientáltságot tartva, de úgy, hogy a kerületi helyi lokálpatrióta egyesületeket is szem előtt tartjuk. A 2024-es év egy kicsit különleges volt olyan szempontból, hogy kettő darab sporttelep kikerült a Kocsis Sándor Sportközpont üzemeltetése közül. Az egyik a Sportliget, a másik a Medveszőlő utcai rekortán sportpálya. De ezen kívül természetesen mind a három intézményben, amivel foglalkozunk, a Bihari úti sporttelep, az Ihász utcai sporttelep és az Újhegyi uszoda is tovább folytatta a működését. Ahogy említettem, a feladatrendszerünk nagyon szerteágazó, minden korcsoportot, korosztályt próbálunk felölelni a sport terén, azokon a helyszíneken is, amiket nem mi üzemeltetünk, tehát akár egy Sportliget, vagy akár egy Óhegy parkban is próbáljuk megmozgatni Kőbánya lakosságát és nemcsak a lakosságot, hanem az általános iskolai és az óvodai korosztályt is. A jó kapcsolatok azt kell, hogy mondjam, hogy megvannak a helyi médiával, folyamatosan jelen vannak a rendezvényeinken, az eseményeinken, folyamatos szereplője vagyok az összes híradónak. Most a múlt héten a három esemény kapcsán hát tényleg így az úszófesztivál, a mezei futás és az Óvodai Sportnapok keretén belül labdarúgás, amit rendeztünk, tehát ott is azt kell, hogy 
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mondjam, hogy tényleg az összes korosztály megjelent az eseményeinken és erről a média is tudott. Akkor a kiemelt eseményeink, „Mozdulj Kőbánya!”, ugye iskola és diáksport, Kőbányai Óvodás Sportnapok, sportismereti tábor, diáksporttábor, senior sport, kőbányai streetball fesztivál, kőbányai egészségnap volt 2024-ben és természetesen megtartottuk a Kocsis Sándor- emléktornát, a sportligeti futókörök napját és a kőbányai ötlabda-tornát is. Elsőként szeretném a „Mozdulj Kőbánya!" programsorozattal kezdeni, ami a 2024. évben is a létszámok alapján is hatalmas siker volt. Külön-külön szeretnénk a programokról beszélni, minden évben azt próbáljuk megcélozni, hogy azért „Mozdulj Kőbánya!" programsorozat is innoválódjon, tehát próbálunk új eseményeket, újdonságokat behozni. Természetesen vannak a régi bevált jó dolgok, amin nem szeretnénk változtatni, mert azok jól működnek, akkor úgy gondolom, hogy azt folytatni kell. Az első számú program ugye a kőbányai jeges farsang és jégdiszkó, ami nagyon jól sikerült, nagyon sokan voltak. Az elején nem úgy tűnt, hogy sokan lesznek, de aztán utána a végére teljesen beindult a buli, és nagyon sokan ott voltak és részt vettek és mosolyogtak, és korcsolyáztak, és balesetmentesen is le tudtuk bonyolítani ezt a rendezvényt, ami nagyon fontos a rendezvényünk szempontjából. Az összes rendezvényünkön orvosi biztosítás van, gondolva bármi sérülésre, de itt egy-két esés kapcsán, úgy gondolom, hogy ez egy jégpályán bármikor előfordul, hogyha csak magunk megyünk ki. A másik rendezvény, amit én etalonként tartok számon így az elmúlt 4 év kapcsán, ez a kőbányai futónap. Ez az Óhegy parki rekordkísérlet, amit a 2024. évben sikerült megdöntenünk. 6937 kilométert futottunk összesen az Óhegy parkban, ami számomra azért nagy dicsőség, mert 1000 főt mozgattunk meg 2 óra alatt mindösszesen 12-en körülbelül. Tehát ez rendezvényszervezés szempontjából én mindig ezzel szoktam kampányolni, nyilván, amikor elmegyek másik rendezvényekre, akkor én más szemmel nézem, de azt kell mondjam, hogy ez a futónap ez egy zászlóshajója volt a Sportközpontnak, mer úgy gondolom, hogy zökkenőmentesen lebonyolítottuk ezt a rendezvényt is. Nagyon jó volt, ami külön boldogság számomra családapaként, hogy nagyon sok család is részt vett a családi váltóban, de nemcsak a családi váltóban, hanem együtt futottak. Tényleg öröm volt nézni, hogy tele volt az Óhegy park két órán keresztül, sőt, még a harmadik órában is, amikor a díjakat adtuk át ugye a kicsiknek, nagyoknak, közepeseknek egyaránt. Úgyhogy ez egy szuper rendezvény. A másik a futókörök napja, amin idén is részt veszünk, május 4-én is, sok szeretettel várunk mindenkit a Sportligetben. Itt most ide szeretnénk egy kicsit az egyesületeket összpontosítani, hogy még előkelőbb helyen végezzünk, mint a tavalyi és tavalyelőtti években. Ugye a Halmajális volt az a programunk, amire szerettünk volna rácsatlakozni, ez egy sokéves program itt Kőbányán, és úgy gondoltam, hogy a Halmajálison is miért ne mozoghatna az ember, hogyha először mozog, aztán utána jóízűen elfogyasztja a halászlevet. Ez már második éve szerepelt a programsorozatban, nagyon nagy népszerűségnek örvend. Mindig nagyon szuper helyet kapunk a Laci bácsiéktól ott a Kőbánya feliratnál, ahol jönnek be az emberek a Csősztorony felől, gyönyörűen megtalálnak minket. De, amit szeretnék kiemelni ezzel a programsorozattal az az, hogy most már célirányosan jönnek az emberek a „Mozdulj Kőbánya!" programsorozatunkra, tehát már lobogtatják a kis füzetüket és érkeznek és érdeklődnek. Nyilván ehhez az is hozzátartozik, hogy a rendezvények előtt azért mondjuk egy ezer e-mailt kiküldenek a kollégáim, hogy ismét „Mozdulj, Kőbánya!" rendezvény van, gyertek, látogassátok, gyűjtsétek a pecséteket, mert akkor hatalmas nyereményekre tehettek szert. A Kihívás Napja is nagyon jó kis rendezvény volt tavaly az Óhegy parkban tartottuk, ott is nagyon sokan voltak, itt is próbáltunk több korosztályt, tehát a baba-mama tornával kezdtünk, egy zumbával folytattuk, karatésok is, taekwandosok is voltak, illetve nagy kuriózum volt az eseménynek, hogy Jónyer István világbajnok asztaliteniszező is tiszteletét tette, lehetett vele pingpongozni, egy üde színfoltja volt az eseménynek, azt kell, hogy mondjam. Az újhegyi strandnyitó buli az sajnos az időjárás tekintetében nem sikerült jónak, mondhatom, tehát ezt be kell vallani őszintén, pedig nagyon jó aktuális dátum volt, mert még bajnokok ligája döntő is volt, és az újhegyi strandnyitó buli és kivetítőn nézhették a bajnokok ligája mérkőzést, de sajnos esett az eső és így 20-30-an voltak. Ezt nagyon sajnálom, mert ez szerintem egy nagyon jó program lett volna. A Kőbánya Hon- és Rendvédelmi Napokra szintén az jellemző, mint a Halmajálisra arra is rácsatlakoztunk és nagyon jól működik a rendszer. Idén is szeretnénk rajta részt venni, úgyhogy ez folyamatban van. Kőbánya senior tízkarikás játékok, sok éve működik ez a program, a „Mozdulj Kőbánya!" programsorozat keretén belül. Úgy gondolom, hogy mindannyiunk örömére, hogy 
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jönnek az idősek, jól is érzik magukat, sportolnak, és mindig most le is kopogom, hogy kegyes hozzánk az időjárás, mert mindig nagyon szép idő szokott lenni, bár pont a 2024-es évben az étkezést azt be kellett vinnünk a teniszsátorba, de azt is megoldottuk, úgyhogy ez így rendben volt. Az egyik program volt a halloween családos kerékpártúra, az is nagyon jól indult, aztán a végén itt a templomnál, volt egy kis malőr, de erre természetesen a következő években odafigyelünk, de ez is nagyon-nagyon népszerű, nagyon jó kis program volt, ez egy vadiúj program volt, és én szerintem nagyon jól sikerült. Szintén úgy, mint a „Találd meg a Mikulást", Ez egy QR-kódos kalandjáték volt a Sportligetben, és kicsik, nagyok, közepesek egyaránt részt vettek rajta, és mindenki nagyon örült, hogy utána az Újhegyi Uszodában megtalálta a Mikulást és csokit is kapott tőle, úgyhogy ez a program is teljesen új volt, a „Mozdulj Kőbányaiéban és nagyon-nagyon jól sikerült. Itt egy pár képet lehet látni a programsorozatról, tényleg nagyon népszerű volt itt az Óhegy parki rekordkísérletet lehet látni, Alpolgármester úr eldörrenti a rajtpisztolyt, és azért hát ott a Dér utcában elnéztem a rendezvény kapcsán, és hát mondhatom azt, hogy tömegek, tehát folyamatos tömegek voltak, úgyhogy ez egy nagyszerű rendezvény. Ez a futókörök napja volt, itt a Halmajálisról láthatunk az akadálypályán, ugye itt a bogrács is megjelent, mert azért szeretünk ráfűzni a programokra az akadálypályákon keresztül. Ez a kihívás napja és a senior tízkarikás játékok és az újhegyi stranditó buliról is még a délelőtt folyamán, amíg jó idő volt, lehetett, itt a kerékpáros túra vége.Volt még egy nagyon jó rendezvényünk a „Kőbányai Ötlabda-torna". Annak idején a Városvezetés kérése volt, hogy bezártuk az intézményeinket, azért valamit találjunk ki, és én egyik napról a másikra kitaláltam ezt a kőbányai ötlabda-tornát. Az első évben még 6 csapat versengett, kedd, csütörtök délutánonként 5-6-ig fagyoskodtunk kinn a Sportligetben, de nagyon jó hangulata volt már annak is. Idén most már ugye, bocsánat, 2024-ben nem kellett már ezt megtennünk, de itt már 8 csapat vett részt és a 25-ös évben, tehát az idei III. Kőbányai Ötlabda-tornán már 11 csapat vett részt, úgyhogy ez növekvő tendencia. Az egyik kedvenc rendezvényem, lehet, hogy azért, mert én találtam ki, de tényleg nagyon-nagyon jó szokott lenni és nagyon jó hangulatú ez a rendezvény is. Iskola és diáksport, ezzel kapcsolatban minden évben szeretném kiemelni a kőbányai testnevelőket, tehát úgy gondolom, hogy ez a rendszer nélkülük nem működne. Azt is el szoktam mondani, hogy azért itt Dél-Pest vonzáskörzetében ismerem az iskolai diák-, és akár óvodás sportot is, és kiemelkedő a kerületünk ebben a feladatrendszerben is. Nagyon sok gyereket mozgatunk meg, nagyon sokan részt vesznek ebbe a programba, próbálunk új sportágakat is behozni, de még egyszer mondom, hogy ez az iskolai testnevelők nélkül ez abszolút nem működhetne ez a program. Itt egy összesítés, amin lehet látni, hogy mennyi versenyző vett részt az egész évben, hát ez, hogyha megnézzük az összes általános iskolai tanulót, akkor ez egy elég jó létszám ez ügyben. A középiskolásoknál is természetesen van, ott már egy kicsit más a helyzet, ugye a középiskolai korosztályt már nehezebb megmozgatni, de azért itt is igyekszünk. Diáksporttábor lent van Balatonlellén, idén majd a felújított táborban szeretnénk ezt megszervezni, reméljük, hogy ennek is hatalmas sikere lesz a további években is. Ezeket a tábori programokat lehet látni. És akkor a következő, amiről nagyon szeretek beszélni, mert ez tényleg egy abszolút etalon rendezvénye, hogy úgy mondjam a rendezvénysorozata a kerületünknek, ez a „Kőbányai Óvodás Sportnapok”. Én csak Grand Prixnek szoktam hívni, mert ugye öt sportágban mérik össze a kerületi óvodások az erejüket és itt meg szeretném kiemelni az óvónőket, akiknek nem feltétlenül a sport a profiljuk, de mindenben részt vesznek, nagyon lendületesek, mindig jönnek, szeretik a programokat, ugye hát nyilván örülünk nekik, hogy a gyerekek is szeretik a programokat, minden eseményről éremmel mennek haza a gyerekek, új élményekkel mennek haza a gyerekek, úgyhogy én mindig mondom, hogy ezt budapesti szintűre kéne vinni, hogy kerületi győztes és akkor országos, és a többi, de hát ez majd a következő időszakban valósulhat meg. Ez itt Kőbányán nagyon-nagyon jól működik, én nagyon örülök neki, hogy ilyen jól működik, és tényleg a gyerekmosoly az szerintem mindannyiunknak többet ér. Ugye itt lehet látni, hogy szinte az összes óvoda részt vett a versenyeken, egy pár fénykép, ahogy mondtam, hogy éremmel, tehát ugye öt sportágban mérik össze az erejüket a gyerekek, mind az öt sportágat lehet látni és hatalmas sikere volt a 2024-es évben is. A sportismereti tábor, egy kis reformálásra volt szükségünk, ami megtörtént a 2024-es évben is. Két turnusban a gyerekeket minden nap két sportággal ismertettük meg. Itt bevontunk kerületünknek a sportéletének szerves szervezőit, 
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ugyebár a Törekvést, a KSC-t a White Sharks-ot, tehát olyan egyesületeket próbáltunk bevonni, akik a kerületünk sportéletének komoly része. Itt a sportismereti tábor. Azt szeretném még a sportismereti táborral kiemelni és azt majd az utolsó képen szerintem lehet is látni, mindjárt kattintok egyet, hogy minden gyereket díjaztunk a sportismereti tábor végén, tehát mindenki kapott egy külön elismerést, egy oklevelet, egy kis ajándékot, amit itt lehet látni, hogy pénteken úgy mentek haza a gyerekek, hogy már fárasztó volt ez a hét, de örömmel és szerettek volna jönni a következő héten is.Ugye itt a komolyabb rendezvényeket emeltem ki, a senior sport, ami nagyon fontos, kerületünkben a Sportliget, a „Futókörök Napja”, szerveztünk egy bölcsődei dolgozó napját is, és a „Kőbányai Streetball Fesztivál”, ami pedig azért volt különleges, mert ez volt a harmincadik ebben a 2024-es évben, 110 csapattal. Ami nagy újítás volt a streetball fesztivál tekintetében, hogy szerveztünk egy ilyen öt állomásból álló kis sportaktivitást, azok használhatták, nyilván itt is próbáltunk a kosárlabda, mint sportra ráfűzni, azok használhatták, akik esetleg pihenőidőt tartottak, vagy nem vettek részt a versenyen, vagy csak szurkoltak. Itt a kiemelt rendezvényeinket lehet látni, ezek csak a kiemeltek, szeretném hangsúlyozni. Létesítményüzemeltetésben is természetesen mindent megteszünk az optimalizáció érdekében. Ár-érték szem előtt tartása, és a kiadásokat úgy próbáljuk optimalizálni az Újhegyi Uszodában, azt kell, hogy elmondjam, hogy így a négy év alatt talán egy kezemmel meg tudom számolni, hogy hány panaszlevél érkezett, akár lakossági, akár bármilyen más szempontból. Én úgy gondolom, egy évben egy panaszlevél az úgy teljesen elfogadható, de próbáljuk tájékoztatni a lakosságot és mindenkit az aktuális programjainkról, illetve uszodabezárásról, vagy hogyha megnyitunk egy strandot. Ezek már bevételi adatok, és itt szeretnék majd kiemelni külön egy táblázatot, azt majd a legvégén, még a Bihari úti Sporttelepet szeretném kiemelni, hogy ott is hatalmas sportélet folyik, a paralimpiai csarnokokban, a kisteremben és a teniszpályákon is folyamatosak az elfoglaltságok. Azt kell, hogy mondjam, hogy szinte telített az a sporttelep is, persze mindig a többnél is van több, úgyhogy igyekszünk mindent megtölteni, minden bérelhető helyiséget. Nagy műfüves pályahasználatokat lehet látni, hogy azért kihasználják, főleg az FTC női szakága, a kis műfüves pályákat pedig próbáljuk egész évben bérbe adni. Itt egy nagyterem-pályahasználati beosztás van, hétköznapokon kisterem pályahasználat, tehát nyilván itt a délutáni időpontok a relevánsak, mert azért délelőtt ugye mindenki iskolában van, és a többi, nem feltétlenül a tenisznél, ami a teniszpálya azért az, mert már délelőtt is mozdítható, illetve mozgatható ott a lakosság. Itt a nagy műfüves focipályáról lehet látni adatokat, itt ez egy KSH, nem is a KSH-hoz, hanem valahova kell adatot szolgáltatnunk és ez egy éves látogatottsági szám, ez a 151 000 fő. Nyilván ez az összességében, ami január 1-jétől. A bérlők láthatóak, hogy kik bérelik a bizonyos helyeinket a Bihari Sporttelepen, úgyhogy nagyon-nagyon vegyes a bérelt ráta szempontból. A vívóterem kihasználtsága, ugye ott a Törekvéssel együtt, illetve hát a mi rendezvényeinken itt lehet látni, hogy ott októberben voltak ezek az OCR napok, ami szintén nagyon nagy siker volt. Eljöttek, kipakolták a terembe ezeket az akadálypályákat és nagyon jó kis versenyt bonyolítottak le az általános iskolai korosztálynak. Az Ihász utcai Sporttelepen, azok mellett, akik állandó bérlőink, ott is vannak természetesen eseti bérlőink és szeretnek jönni, szeretik használni a műfüves focipályát. Igyekszünk mi is a keresetkiegészítésekből megtartani a munkaerőt, és ez többé- kevésbé sikerül is. Nyilván egy egészséges fluktuáció minden intézményben van, itt is van, de azért a megfelelő embereket próbáljuk a megfelelő pozícióra beosztani, tartani. És akkor itt a következő dia, amit nagyon szeretnék kiemelni és amire a legbüszkébb vagyok. Itt a 2020 óta látható bevételek és előirányzatok összehasonlítása látható. 2020-as évben, tehát narancssárgával jelöltem azokat, amit az Önkormányzat vár tőlem bevételi előirányzatot és zölddel pedig a teljesített bevételi előirányzatot. Itt elsősorban legfontosabban az Újhegyi Uszodát emelném ki, ami évről évre nagyon komoly bevételi növekedést mutatott, és ez nagy büszkeség számunkra, hogy egy olyan, akire mindig azt szokták mondani, hogy egy Újhegyi Uszoda, vagy nemcsak egy Újhegyi Uszoda, az uszodák azok általában veszteségesen üzemeltetnek, hiszen vegyszer, energiafelhasználás, satöbbi, mindent bele kell venni, nemcsak a víz vegyszerezése, a takarítás, az emberek bére, satöbbi, de itt a 2024-es évben egy 110 milliós bevételt tudtunk produkálni az Újhegyi Uszodába, amit pályabérlésekből és jegybevételekből prezentáltunk. És ez nagyon nagy büszkeséggel tölt el mindannyiunkat, a Sportközpont alkalmazottjai között. Engem meg végképp.
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Úgyhogy ez szerintem, egy nagyon jó adat, és igyekszünk a 2025-ös évben is majd ennél még többet. Itt a sporttelepek külön vannak említve, hogy pontosan mennyi és hogy alakultak a bevételek és hát nagyon reméljük, hogy a 2024. évben is sikerült megfelelni az elvárásoknak és a továbbiakban is ezt szeretnénk majd folytatni. Úgyhogy hajrá Kőbánya, hajrá Kocsis Sándor, Sportközpont.
Elnök: Köszönöm szépen. Láttuk, hallottuk, olvastuk a 2024. évi beszámolót. Van-e valakinek kiegészíteni valója? Az előbb elfelejtkeztem arról, hogy az előterjesztőnek, Radványi Gábor alpolgármester úrnak megadjam a lehetőséget a kiegészítésre, de most megteszem.
Radványi Gábor: Nem baj, jó, hogy most szólok, mert legalább hallottam a beszámolót. A beszámoló nagyon a programokra koncentrált, ami nem baj, hiszen a programok azok, amelyeket a kőbányai lakosság élvez elsősorban. Én viszont ott a telephelyekre térnék rá és kérdésem is lenne majd. Ugye először azért elmondanám, hogy a Bihari utcai sporttelep, illetve a Újhegyi uszodánál az az 55 000 000, illetve a 23 000 000 bevétel ez jóval magasabb, mint az Ihász utcai sporttelep. Az Ihász utcai Sporttelepet azért megvédeném olyan szempontból, hogy ugye ott működik egy White Sharks nevű hokiklub, akinek a bevételei azok nem itt csapódnak le, illetve a másik a KISE-nek, akik annak idején TAO-támogatással a KISE-n keresztül sikerült a műfüves pályát felújítani és ennek fejében bizonyos óraszámban tudják használni, sok esetben fő műsoridőben, edzésidőben, ezért ez a 8 millió forint a többihez képest kevésnek tűnik. Ez nem azt jelenti, hogy az Ihász utcai telep rosszul teljesít, még annak ellenére, hogy a legrosszabb állapotban van a három közül, bár ott volt egy képviselői keretre, egy falfelújítás, amit hiányoltam a beszámolóból, ahol a falon szép rajzokat, sportra emlékeztető rajzokat helyeztünk, vagy festményeket helyeztünk el. Ez kimaradt belőle. Kérdeznék. Kocsis Sándor, Sportközpont 2024- ben a költségvetésben foglalt létesítmény bevételi előirányzatai 197,39%-ban teljesültek. Ez valóban szép szám, és a költségvetés oldaláról bennem, mint képviselőben az fogalmazódott meg, hogy az előirányzatot határoztuk meg alacsony szinten, vagy ennyire jók voltatok Pali? Valószínű a kettő között lehet szerintem az igazság. Itt igazából azt kérdezném csak Tőled, hogy itt a bérbeadott órák száma növekedésével értétek el, vagy pedig esetleg a költségek, illetve a bérbeadásnak a díjában volt emelés, és ebből adódott-e ez a nagymértékű teljesítménynövekedés?
Kuróczi Pál: Köszönöm a kérdést. Jogos a kritika, a beszámolóból kimaradt az Ihász utcai falnak a gyönyörű szép kifestése, pedig nagyon szépen sikerült és nagyon jó lett. A kérdésre a válasz, az Újhegyi Uszodában egy forintot nem emeltünk a bérleti díjakon, a jegyárakon egy minimális emelés volt, bár lehet, hogy a 2024. évben pont nem emeltünk, hanem csak a 2025-ös évben. Az Ihász utcai telephelynél, ahogy Alpolgármester úr is elmondta, azért alacsonyabb a bevételi előirányzat a két említett sportegyesület miatt. A Bihari Sporttelepen minimális emelés volt, de most már talán rentábilisak vagyunk, mert eddig 5000 forintért, bocsánat, azt hiszem '21-es évig 5000 forintért adtuk a tornatermünket, tehát egy tantermet nem lehet 5000 forintért kibérelni, manapság most már elértük, hogy 10 000 forintra fölemeltük, illetve a pályákat is egy picit megemeltük, de úgy gondolom, hogy nem ez a releváns, hanem az, hogy igen, jók vagyunk, és szeretnénk a továbbiakban is ezt folytatni mindenféleképpen.
Elnök: Köszönöm szépen. Megadom a szót dr. Péter Norbert tanácsnok úrnak.
Dr. Péter Norbert: Köszönöm a szót. Azt szeretném kérdezni, hogy az idei évben az óhegyi rekordkísérlet mikor kerül megrendezésre? Néztem a beszámolóban, hogy tavaly ugye április 13- án volt, tehát ilyenkor már túl voltunk rajta, a „Futókörök Napja” pedig május 4-én lesz az idei évben, anyák napján. Hogy lesz-e időnk pihenni a két esemény között? Köszönöm.
Kuróczi Pál: A tavalyi év tanulsága volt, hogy először az Óhegy parki rekordkísérletet bonyolítottuk le, és talán egy, vagy maximum két hét volt ugye a „Futókörök Napja” között, és ez igen nehézségbe ütközött a futóknál is, és ezért Polgármester úrék javaslatára áttettük az Óhegy parki rekordkísérletet most szeptember végére. Tehát az Óhegy parki rekordkísérlet most 
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szeptember végén lesz. Én ezt a május negyedikéi dátumot is, a „Futókörök Napja", pontosan, ahogy te is mondtad Képviselő úr, anyák napja, négynapos ünnep, nagyon nehéz lesz, ezzel mindig azt mondtuk, hogy itt a budapestieknek, mert akik vidéken vannak, azok lehet, hogy pont elutaznak és ott részt vesznek ezen, nekünk ez megint nehéz lesz, ez a negyediké, de itt szeretném majd kérni a segítségüket, hogy a kerületi egyesületeket szólítsuk meg, hogy ugyanúgy, ahogy a 2024-es Óhegy parki rekordkísérletben ott volt a White Sharks, ott voltak a Törekvésesek, ott volt egy Stanek Alapítvány, ott voltak a Kiss Juditék, úgy gondolom, hogy itt is megjelenhetnek, bár még egyszer szeretném kihangsúlyozni, hogy nagyon szerencsétlen dátumnak tartom ezt a május 4-ét, így a hosszú hétvége és az anyák napja távlatából. De visszatérve az alapvető kérdésre, most így május és szeptember között szerintem a nyári szünetben tökéletesen ki fogjuk tudni pihenni magunkat.
Elnök: így van, örülünk a pihenés lehetőségének. A szó pedig Somlyódy Csaba alpolgármester úré.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen a szót. Az egyik az, hogy én azt láttam, hogy az a törekvésünk, hogy az egyéb sportegyesületek bevonása a különböző rendezvényekbe az a 2024-ben ez fokozottabban megtörtént. Én azt gondolom, hogy a jobb kommunikáció is volt ebben az időszakban. Azt kérdezem, hogy Te is így látod-e? A másik ilyen fontos rész, ahol megkeresés volt, az a cégeknek a részéről, az a különböző gazdasági társaságoknak a részéről, akik hát ugye az egyik fontos része a rekreációs rész biztosítása a dolgozók számára, és ennek az eleme a sport és a mozgásnak a biztosítása. Hála istennek Kőbányán a lehetőség erre megvan. Ezt, hogy látod, hogy kezd alakulni, jó irányba megy, vagy pedig igényel még egyéb gyógykezelést ebben a tekintetben, tehát, hogy van-e még lehetőség ebben a körben is, hogy minél szélesebb körhöz eljusson a sport?
Kuróczi Pál: Köszönöm szépen a kérdést. Úgy gondolom, hogy a kerület egyesületeivel egyre jobb és jobb kapcsolatot ápolunk így az évek során. Ez a 2024-es évben, bocsánat, hogy mindig ezzel az Óhegy parki rekordkísérlettel példálózók, de ahogy elmondtam nekem, az volt egy etalon rendezvényünk a 2024-es évben, ott abszolút ütközött és lehetett látni, hogy igen, számíthatunk rájuk, ők is számíthatnak ránk. Tehát úgy gondolom, hogy ez a kapcsolat, ez a szerelem egyre szebb és szebb lehet a következő években, legalábbis nagyon reméljük. Viszont ehhez mindig szoktam kérni a képviselő-testület segítségét is ez ügyben, ugyanígy tudom mondani a cégekre, és akkor ráfűznék egyből, ugye idén már most úgy szervezzük, úgy szeretnénk szervezni a májusi „Kihívás Napjá"-t, hogy a kerületünk nagyobb cégeihez is el szeretnénk menni és megmozdítani őket, itt majd mindenféleképpen szeretnék segítséget, például Alpolgármester úrtól is kérni. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen. Nem tudom van-e még kérdés? Igen. Hegedűs Réka.
Hegedűs Réka: Köszönöm szépen a szót. Szeretném megköszönni, szerintem nagyon színvonalas volt és nagyon részletes volt a szakmai beszámoló. Én hát jó pár éve már Kőbányán vagyok, de igazából a Kocsis Sándor Sportközpont életében, meg a sportos életben egy ilyen 3-4 éve, amikor így mindenféle bajom kijött, akkor kapcsolódtam be és én azt gondolom, hogy nagyon sok kőbányait megszólítottak már és az a nyitottság és az a sokszínűség, amit intézményvezető urat is, szerintem egyébként nagyrészt az ő érdeme és a kollégáé, hogy sikerült egyre több kőbányait is megszólítani. És amit én még gondolok, vagy nekem így eszembe jutott, hogy szerintem, amiben még lehetne egy kicsit ez az online felület, a PR, a média és erre a jövőben egy kicsit nagyobb hangsúlyt fektetni, én ezt látom. És hát akkor zárom azzal a gondolatomat, hogy hajrá KSSK.
Elnök: Köszönjük szépen. Nem tudom, Pali szeretnél-e valamit hozzáfűzni?
Kuróczi Pál: Nagyon szépen köszönöm. Természetesen a kritikát elfogadjuk. Mi is érezzük, hogy ez az egyik gyengeségünk az online felületen való részvétel. Ebben is próbálunk fejlődni. Azt még szeretném elmondani, hogy nagyon szépen köszönjük a dicséretet, én a csapatmunkában hiszek, tehát a Kocsis Sándor Sportközpontnak az alkalmazottainak a 90%-a előre próbálja húzni a 
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szekeret, és ez úgy gondolom, hogy mind a programjainkon, mind a bevételünkön látszik, úgyhogy nagyon szépen köszönjük az elismerést.
Elnök: Köszönöm szépen. Van-e még esetleg kérdés? Amennyiben nincs, akkor kérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg döntésünket a 165-ös számú előterjesztésnek az elfogadásáról. A szavazást indítom.
39/2025. (IV. 15.) KMB határozat
a Kocsis Sándor Sportközpont 2024. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámolóról (8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kocsis Sándor Sportközpont 2024. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a határozatot elfogadta. Az ötödik napirendi pontot lezárom.
A következő napirendi pont - a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 46. § [2] bekezdés b) pontja alapján - az érintett kérelmére - zárt ülésen tárgyalható, de 
ilyen jelzés nem érkezett, az ülés nyilvános keretek között folytatódik.

6. napirendi pont: 
A Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetői pályázatának elbírálása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Megnyitom a hatodik napirendi pontot, a Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetői pályázatának elbírálását. Az intézményvezetői pozícióra két pályázat érkezett, Kuróczi Pál, illetve Benkó László, (felzés a háttérből a pályázatok számára tekintettel.) Három, csak egy érvénytelen, így van, tehát három pályázat érkezett, ebből kettő érvényes és egy érvénytelen. A két érvényes pályázat benyújtója Kuróczi Pál és Benkó László, akik itt vannak köreinkben, köszöntjük őket. Nem kértek zárt ülést, tehát nyílt ülésen tudjuk meghallgatni őket, elsőként Kuróczi Pált. Megadom a szót esetleg a pályázat kiegészítésére.
Kuróczi Pál: Köszönöm szépen, akkor itt meg nem szeretném annyira bőiére ereszteni, mint az előbb, de azért egy pár újdonságot, illetve egy pár fontos dolgot a pályázatommal kapcsolatban el szeretném mondani. Amit az előbb is elmondtam, csapatmunkában hiszek, ezt is szeretném tovább folytatni a következő öt évembe. Úgy gondolom, hogy ennek az eredménye abszolút látható az első négy és fél év tekintetében. Az innováció, a digitalizáció, a bevételi orientáltság, a gazdasági működés, a sport, a szabadidő-szervezés és az oktatás mezsgyén kívánom megvalósítani a következő ötéves programunkat is. És akkor itt szeretnék kitérni az online felületre, tehát úgy gondolom, hogy minden sportszervezetnek kutya kötelessége egy olyan branddel élni, vagy egy olyan brandet építeni, hogy ahogy képviselő asszony is itt elmondta, a kerületben mindenkiben tudatosodjon, hogy van egy Kocsis Sándor Sportközpont, aki a sportért felelős, itt kerül a X. kerületben. A brandépítéshez hozzátartozott már, hogy egy vadiúj lógót találtunk ki ugye még 2021 tájékán, ami szorosan kapcsolódott az Élő Város logohoz, szorosan kapcsolódott, hogy elindítottuk nagyon új programunkat, szeretnénk ugye a webshopra már megkaptuk a támogatást, azt a közeljövőben be fogjuk indítani, de nagyon fontosnak tartom, hogy akár egy kerületi applikációt mindenféleképpen elindítsunk, itt a XXL században ugye a digitalizációhoz ez hozzátartozik. Úgy gondolom, hogy a „Kőbánya Élő Város” lógó adott egy applikációnak a logojához, ezt én nemcsak a sportra, hanem széles körben kiterjeszteném itt Kőbányán mind a kultúra terén, mind akár a helyi vállalkozókat bevonva és itt hirdetni az eseményeinket. Digitalizáció XXL század, mindenkinek a kezébe telefon van. Úgy gondolom, hogy már az időseknek is hozzá kellett ehhez szokniuk. Szerintem az emberek 90 százalékát el tudnánk 
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érni egy ilyen applikáción keresztül, nyilván ehhez egy nagyon komoly applikációfejlesztő céggel fel kell venni a kapcsolatot, de úgy gondolom, hogy ez a jövő, tehát ebben mindenféleképpen részt kell vennünk és a digitalizáció is megkönnyítené a Kocsis Sándor Sportközpont életét, például abban, hogy a szerződések, nyilván itt a klímavédelmet is említhetjük, hogy nem papíralapon folynának a szerződések, hanem akár már a neten keresztül lehetne szerződni, úgy gondolom, hogy ilyen programok is vannak, bárki foglalt már jegyet egy koncertre, ugyanúgy lehetne pályát foglalni, van egy tízperces időm, amíg lefoglalom a pályát, elutalom, és a többi. Nyilván ezt nem azokra a bérlőkre gondolnám, akik folyamatosak, és egész évben vannak, az eseti bérlőkkel, aki úgy gondolja, hogy lejövök egy órát teniszezni, vagy egy órát úszni, vagy egy órát labdát rúgni és akkor esetleg elkerülnénk azokat is, amit így azért tapasztaltunk itt a pár év kapcsán, hogy eseti bérlő és akkor utána meg nem fizet, tehát itt egy előre fizetéssel lefoglalja a pályát, nekünk már megvan a bevételünk és tudja, és használhatja a pályát. Tehát úgy gondolom, hogy ez az applikáció, ami nemcsak a Sportközpont, ahol tudnánk hirdetni a „Mozdulj Kőbánya!" programokat, az Ötlabdát, bármilyen sportot, de a kultúrát is tökéletesen jól rá lehetne húzni erre az applikációra, és ott is lehetne a kerületnek az eseményeit, a Körösibe, a Szent László napokat hirdetni és tényleg első kézből részesülnének. Tudom, hogy van facebook, ugye Kőbányán a kőbányai csoport, nyilván van instacsoport is, de egy applikációval, ami folyamatosan küldi az információt az embereknek, szerintem még több embert el tudnánk érni. Úgyhogy én ezt így a digitalizációra mindenféleképpen szeretném ráfűzni. Korosztályok megmozgatása az mindig megtörténik, de én két új programot behoznék. Csinálnék egy senior fesztivált, tehát van már a fiataloknak is fesztivál országszerte, meg nyaranta mért ne lehetne egy senior fesztivált csinálnunk, ahol egy egészségnapra ráfűzve, akár a senior tízkarikás játékokra ráfűzve és ismét itt is kiemelném a kultúrát, előadásokkal ráfűzve, miért nem lehetne heti, vagy egy évben két olyan nap, ami a senior korosztályról szól egy ilyen „Senior fesztivál” címén. Szerintem nagy befogadója lenne ez a korosztály ennek a rendezvénynek. A dolgozói korosztályra, én szeretnék, illetve ki is találtam, aztán majd meglátjuk, hogy ez, hogy fog megvalósulni, a „Mozdulj Család!” nevezetű programot, amit nem feltétlenül fűznék össze a „Mozdulj Kőbánya!”-val, hanem minden évszakban egy-egy olyan programot kitalálnék a családoknak, amin részt tudnak venni. Nagy öröm számomra az, hogy megnyitottuk a vadiúj, most már második éves Újhegyi Uszoda- és Strandfürdőt és amikor kimegyek délelőttönként, akár délutánonként családok babakocsival jönnek be a gyerekekkel. Én úgy gondolom, hogy ez az a célközönség, akiket itt Kőbányán meg kell szólítanunk és ezzel a Mozdulj Család programmal, ahogy annak idején a challenge dayt is hirdettük, hogy baba-mama tornázz anyával, de karatézz nagypapával, sétálj nagymamával, tehát valami ilyen dologgal mindenféleképpen hozzányúlnék a családokhoz. Úgy gondolom, hogy a dolgozói korosztályt a legnehezebb megmozgatni, mert azért hívom dolgozói korosztálynak, ugye ez a 30 és 50 között, akik a mindennapi munkában, a gyereknevelésben és a családfenntartásban is szerepet vállalnak, de a hétvégi aktív pihenésükhöz hozzá kell, hogy járuljunk akár egy ilyen programmal, hogy Mozdulj Család és ezt én nagyon jó dolognak tartanám. Javasoltam továbbá a pályázatomba a Sportligetben egy sípálya, műanyag sípálya üzemeltetését, építését. A helyszín nagyon megfelelő lenne rá, itt Dél-Pesten a Bókay-kertben van egy, ami nagyon jól működik, úgy gondolom, hogy miért ne lehetne Kőbányán is egy itt a Sportligetben. A „Mozdulj Család!”-ot említettem, a „Senior Fesztivál"-t említettem. Amit én hiányolok és én nagyon szeretném, hogy ugye itt a X. kerületben nincsenek kiemelkedő egyesületek, mint a XlX.-nek a Honvéd, a IX. kerületnek a Ferencváros, a IV. kerületnek az Újpest, s a többi. Itt mindig azt szoktuk mondani, hogy utánpótlás egyesületeink vannak, illetve vannak nagyon jó egyesületek, egy Vuelta, ugye a Kőbányai Egyesületek Szövetsége, a Potos Icáékkal. Javasolnék egy évi versenynaptárat, hogy nyilván hasonló az érdeklődési körük az embereknek, akik a Kocsis Sándor Sportközpont programjai jönnek, a Vueltásoknak a sportszerető réteg, ez a társadalmi réteget úgy gondolom, hogyha csinálnánk minden évben egy sportnaptárat, nem ütnénk egymás programjait ezzel. És ez nagyon fontos lenne, hogy minden évben januárban kiadnánk egy sportnaptárat, ami hozzávetőlegesen tudja az embereknek lefedni, hogy egész évben ezt mindig el szoktam mondani rendezvényünkön, hogy azért itt Kőbányán, ha kinyitjuk a kőbányai naptárt minden hétvégén van valami. Ha nem sport, akkor kultúra, ha nem kultúra, akkor sport. Tehát tényleg így nagyon széles a réteg és ez engem nagyon-nagy büszkeséggel tölt el, de úgy gondolom, hogy egy ilyen sportnaptárat szerintem meg 
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lehetne oldani ezekkel a szervezetekkel közösen. Ami még a digitalizációhoz hozzátartozik, én javasolnám azt, hogy a kerület különböző részein tegyünk ki fix táblán QR-kódokat, amit lehet majd cserélni egy hónap múlva, de akár egy olimpia, egy világbajnokság előtt, vagy csak egy olyan kerületi, akár kultúresemény előtt az emberek el tudnak egy 10 pontba járni, be tudják tölteni ezt a QR-kódot részt tudnak venni ezen a programon. Az egyiken az lenne a feladat, hogy dekáz 10-et töltsd föl ide-oda és akkor itt az online felületre megint ki tudnánk térni. A másik oszlopon az lenne a feladat, hogy fussál két kört, a harmadik oszlopon három kérdés kőbánya híres sportolóiról. De ugyanezt a kultúrára is rá lehetne fűzni. Úgy gondolom, hogy ehhez a digitalizációhoz hozzá tartozik és hozzá kell tartozni. Igen, elmondtam, a brandépítésre szeretnék még kitérni a Kocsis Sándor Sportközpontba. Nekem régóta a mániám, hogy valami jó szlogent ki kéne találni, tehát minden világmárkának van egy szlogené, mindenki emlékszik Nike „Just Do It!" ugyebár. Tehát úgy gondolom, hogy a Kocsis Sándor Sportközpontnak is kéne valami frappáns, ha így mondom, akkor reklámszöveg. Én a pályázatomba négyet-ötöt, azt hiszem, le is írtam, és ez tök jó lenne, hogyha az embereknek egy ilyen rím alapján, én ezekbe gondolkoztam, aztán nyilván komoly reklámszakemberek majd meg fogják tudni ezt mondani, hogy mi az optimális nekünk és mi a jó, de szükség lenne erre. Úgyhogy én ezt mindenféleképpen javaslom. Illetve amit még leírtam itt a brandépítés kapcsán, hogy úgy gondolom, hogy akár egy vers, egy dal, egy valamilyen rajzpályázat, amit a kerületi gyerekek körében meg tudnánk hirdetni, ennek is hatalmas sikere lenne és a későbbiekben pedig akár használni is tudnánk. Hát igyekeztem itt gyorsan összefoglalni. Nagyon szépen köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen. Kérdezem a Bizottságot, hogy kérdése, kiegészítése van-e valakinek az elhangzottakhoz, illetve az olvasottakhoz? Jó, azt hiszem, hogy annyira teljes volt, bennem is volt néhány kérdés, mondjuk a „Mozdulj Családdal!” kapcsolatban, vagy a „Boldog Uszodaival vagy a legértékesebb alkalmazottal, de azért ezeket érintetted is, és az idő előrehaladtával szerintem akár el is tekintek tőlük. Jó, akkor köszönjük Palinak. És köszöntjük a bizottsági ülésen a második pályázót, Benkó Lászlót. És azt szeretném kérdezni a pályázótól, hogy szeretné-e kiegészíteni az írásban benyújtott pályázatát néhány gondolattal?
Benkó László: Köszönöm. Ez szokatlan egy kicsit ez a mikrofonozás nekem. Igazából nem. Tulajdonképpen csak annyi, hogy egy kicsit ilyen körhátrányban érzem magam, elég kevés információm van. Nyilván a mostani vezetője a Sportközpontnak kiváló munkát végez, úgyhogy nagyjából én annyit tudok, hogy az élsportból jöttem, én csak annyiban vagyok más, nyilván, ami jól megy program, azokat folytatni kell. Nem is nagyon vagyok jártas különösebben a családi programok szervezésében, de hát mivel a stáb működik, ezért az fog menni. Nekem inkább az összeköttetéseim mások, országos sportszervezetekkel, leginkább infrastruktúra terén, a többit azt hiszem, beírtam a pályázatba, vagy legalábbis remélem.
Elnök: Jó, köszönöm szépen. Van-e valakinek kérdése a pályázóval kapcsolatban, illetve a pályázattal kapcsolatban? Ha nincs, akkor én azért azt szeretném megjegyezni, hogy biztos egy olyan pályázó, aki eddig nem volt vezetője az intézménynek, vagy esetleg nem is ismeri, az valamilyen szinten hátrányból indul, de azt gondolom, amikor az ember rászánja magát arra, hogy egy intézményvezetői pályázatot bead, akkor előtte mindenféleképpen egy olyan meghatározó és mindent átható kutatómunkába kezd, ahol ezeket a hátrányokat megpróbálja valamilyen szinten mérsékelni. Tehát énszerintem Önnek is nagyon sok adat és nagyon sok tény lehetett volna a birtokában, hogyha ezt megteszi. Én, ha mennyiség és minőség viszonylatában - én mindig a minőség mellett vagyok, és - soha nem azt gondolom, hogy a mennyiség az nagyon-nagyon fontos lenne -, itt azonban ebben a pályázatban vagy ennek a pályázatnak az esetén a minőség nem tudta feledtetni velem azt, hogy ez mennyiségileg számomra nagyon-nagyon kevés. Tehát én azt gondolom, hogy egy ilyen sokrétű sportkomplexumot, egy Sportközpontot, amely rengeteg telephelyből áll, egy szakmai program másfél oldalán nem gondolom, hogy ezt bármilyen szinten is meg lehetne valósítani. Köszönöm szépen. Nincs több kérdés akkor, köszönjük szépen. És mielőtt én egy módosító javaslatot fogalmaznék meg a határozati javaslattal kapcsolatban, én szeretnék véleménynyilvánító szavazást kérni a pályázatokkal kapcsolatosan, jó? Tehát először 
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föltenném azt a kérdést, hogy ki az, aki Kuróczi Pál intézményvezetői pályázatát támogatja? Jó, a szavazást indítom.
Véleménynyilvánító szavazás:
Kuróczi Pál (8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás)

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal (véleménynyilvánító 
szavazással) Kuróczi Pál intézményvezetői pályázatát támogatta. És akkor következésképpen fölteszem ismét szavazásra azt a kérdést, hogy ki az. Ügyrendi, megadom a szót Jegyző úrnak.
Dr. Szabó Krisztián ügyrendi felszólalása: Köszönöm szépen. Tehát Elnök asszony ugye a felvezető szövegében említette, hogy a véleményét kéri a szavazórendszer használatával a bizottság tagjainak, csak kérem, hogy mellőzzük azokat a jogintézményeket, mint támogatta, tehát a Bizottság nem döntött támogatásról, hanem kifejezte azt a véleményét, hogy a Bizottság tagjai a pályázatot, e jelen esetben Kuróczi Pál pályázatát milyen arányban támogatnák, hogyha erről lenne szavazás. Tehát ugye a véleményük az támogató a pályázattal kapcsolatban. Tehát ezeknek a döntéseknek nincs joghatása, ezek nem szavazások, ugye a Szervezeti és Működési Szabályzat értelmében, hanem használja a Bizottság a szavazóképet arra, hogy megismerje a jelenlévők véleményét.
Elnök: így van. Köszönöm szépen a helyesbítést és valóban igaza van Jegyző úrnak. Jó, akkor arra kérem a Bizottság tagjait, hogy nyilvánítsuk ki véleményünket a következő pályázó, Benkó László pályázatával kapcsolatban. A szavazást indítom.
Véleménynyilvánító szavazás:
Benkó László (0 igen, 5 nem, 3 tartózkodás)

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 5 nem és 3 tartózkodás mellett (véleménynyilvánító 
szavazással) Benkó László pályázatát nem támogatta. És akkor ennek megfelelően szeretném a határozati javaslatot módosítani, hogy a határozati javaslatban a kipontozott helyre Kuróczi Pál neve kerüljön.
Gál Judit bizottsági elnök szóbeli módosító javaslata (a véleménynyilvánító szavazás eredménye alapján): A határozattervezet 2. pontjában a kipontozott helyre a „Kuróczi Pált”, a 3. pontban az első kipontozott helyre a „Kuróczi Pál" szöveg lép.Indokolás: az intézményvezetői személyére vonatkozó adatok megadása szükséges a döntéshozatalhoz. (211/1. számú módosító javaslat)

Elnök: És akkor most indítom a szavazást a határozati javaslat támogatásával kapcsolatban.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetői pályázatának elbírálása szóló 221. számú előterjesztést támogatja [40/2025. (IV. 15.)].

Utólagos jegyzői törvényességi észrevétel:
A 211/1. számú módosító javaslat támogatásáról - a távollévő előterjesztő támogató nyilatkozata 
hiányában - a Bizottságnak döntést kellett volna hoznia, ezzel a Bizottság eljárási hibát vétett. így a 
211/1. számú módosító javaslat csak Gál Judit bizottsági elnök szóbeli módosító javaslataként kerül 
majd a Képviselő-testület elé.

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a határozati javaslatot támogatta. A hatodik napirendi pontot lezárom.
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7. napirendi pont:
Az óvodai pedagógus-továbbképzési intézményi programok jóváhagyása 

Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Megnyitom a (meghívó szerint) nyolcadik számú napirendi pontunkat, az óvodai pedagógus továbbképzési intézményi programok jóváhagyását, ez a 227. számú előterjesztés. Az előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, aki nem szeretné kiegészíteni ezt az előterjesztést. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e valakinek észrevétele vagy kérdése? Amennyiben nincs, akkor kérem, hogy hozzuk meg szavazatunkat és döntésünket a 227. számú előterjesztés támogatásával kapcsolatban.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal az óvodai pedagógus-továbbképzési intézményi programok jóváhagyásáról szóló 227. számú előterjesztést támogatja [41/2025. (IV. 15.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a határozatot támogatta. A (meghívó 
szerinti) nyolcadik napirendi pontot lezárom.

8. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2024. évben végzett 

tevékenységéről szóló beszámoló 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Megnyitom a (meghívó szerinti) kilencedik napirendi pontot., A Budapest főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2024. évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló, ez a 225. számú előterjesztés. Az előterjesztő dr. Szabó Krisztián jegyző úr, aki nem szeretne élni a kiegészítés lehetőségével. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e valakinek észrevétele vagy kérdése a kilencedik napirendi ponttal kapcsolatban? Amennyiben nincs, akkor indítom a szavazást a határozati javaslat támogatásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2024. évben végzett tevékenységéről szóló beszámolóról szóló 225. számú előterjesztést támogatja [42/2025. (IV. 15.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal támogatta a 225. számú előterjesztést, a 
(meghívó szerinti) kilencedik napirendi pontot lezárom.

9. napirendi pont:
A Kőbánya Sport Club részére nyújtandó támogatás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a (meghívó szerinti) tizedik napirendi pontot a Kőbánya Sport Club részére nyújtandó támogatás. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem szeretné kiegészíteni ezt az előterjesztést. A Bizottság tagjaihoz fordulok, van-e kérdés, kiegészíteni való észrevétel? Amennyiben nincs, akkor indítom a határozati javaslat támogatásáról szóló szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Kőbánya Sport Club részére nyújtandó támogatásról szóló 205. számú előterjesztést támogatja [43/2025. (IV. 15.)].

Elnök: A Bizottság 8 igen szavazattal a 205-ös számú előterjesztést támogatta.
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10. napirendi pont:
Az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2025. évi támogatásáról 

szóló pályázati felhívás
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: (Meghívó szerinti) Tizenegyedik napirendi pont, az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdélyi iskolák 2025. évi támogatásáról szóló pályázati felhívás, 185-ös számú előterjesztés, előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester. A Bizottság tagjai körében van-e valakinek kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, akkor indítom a szavazást a határozati javaslat támogatásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2025. évi támogatásáról szóló pályázati felhívásról szóló 185. számú előterjesztést támogatja 
[44/2025. (IV. 15.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a 185-ös számú előterjesztést támogatta. A (meghívó szerinti) tizenegyedik napirendi pontot lezárom.
11. napirendi pont:

A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák 
diáksport egyesületei és iskolai sportkörei részére nyújtott 2024. évi eredményességi 

támogatás elszámolása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a (meghívó szerinti) tizenkettedik napirendi pontot, a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport egyesületei és iskolai sportkörei részére nyújtott 2024. évi eredményességi támogatás elszámolása. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester, az előterjesztés pedig a 190. számot viseli. Alpolgármester úrhoz fordulok, nem kívánja kiegészíteni? Bizottsághoz fordulok, van-e kérdés, észrevétel? Amennyiben nincs, akkor hozzuk meg döntésünket a 190. számú előterjesztésről. A szavazást indítom.
45/2025. (IV. 15.) KMB határozat
a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport 
egyesületei és iskolai sportkörei részére nyújtott 2024. évi eredményességi támogatás 
elszámolásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport egyesületei és iskolai sportkörei részére a 2024. évben nyújtott eredményességi támogatás elszámolása keretében

a) a Bem Diáksport Egyesület,
b) a Főnix Diáksport Egyesület,
c) a Harmat Diáksport Egyesület,
d) a MONTENSI Diáksport Egyesület,
e) a Szent László Diáksport Egyesület,/) a Túri Diáksport Egyesület,
g) az Újhegy-Sibrik Diáksport Egyesület,
h) a Kelet-Pesti Tankerületi Központ Kőbányai Harmat Általános Iskola sportkörére vonatkozó,
i) a Kelet-Pesti Tankerületi Központ Kőbányai Kada Mihály Általános Iskola sportkörére vonatkozó, valamint
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j) a Kelet-Pesti Tankerületi Központ Kőbányai Kertvárosi Általános Iskola sportkörére vonatkozóelszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a határozati javaslatot elfogadta. A 
(meghívó szerinti) tizenkettedik napirendi pontot lezárom.

12. napirendi pont:
A Civil Ifjúsági Kör Kőbányáért Közhasznú Egyesület 2024. évi támogatásának 

elszámolása
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Megnyitom a (meghívó szerinti) tizenharmadik napirendi pontot, a Civil Ifjúsági Kör Kőbányáért Közhasznú Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolása, 214. számú előterjesztés. Az előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester. És megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: Bár nem kérdezted, hogy hozzá akarom?
Elnök: Nem kérdeztem, mert előbb már láttam, hogy szerettél volna hozzászólni.
Radványi Gábor: Igen, igazából itt ügyrendi gombot is nyomhattam volna, bár annyira nagy változást most nem akarok, meg szeretném, hogyha ezt meg is szavazná a Bizottság, csak ugye itt van a 13-as napirend, illetve a 17-es napirend esetében ott önkormányzati kitüntetések adományozása. Én azt gondolom, hogy különösen a 13-asnál, mivel Civil Ifjúsági Kör Kőbányai Közhasznú Egyesületről van szó, ez nálam inkább azt mondom, hogy a Társadalmi Kapcsolatok Bizottság tárgykörébe tartozhatna, hiszen ez egy civil dolog, a civilek pedig a társadalom részét képezi. Itt most a Közművelődésihez jött, lehet érvelni ellene. Ugyanezt gondolom az önkormányzati kitüntetések adományozásánál is, mert ott nemcsak a közművelődést érintő kitüntetések vannak, hiszen technikai dolgozókat is, meg mindenkit, akik a társadalomhoz kapcsolódnak szintén. Én a jövőben én ezt az ilyen civilekkel kapcsolatos, vagy akár kitüntetés, ami globálisabb és szerteágazóbb, jobbnak látnám a Társadalmi Kapcsolatok Bizottsága tárgykörébe venni.
Elnök: Jó, Köszönöm szépen a kiegészítést és megadom a szót dr. Szabó Krisztián jegyző úrnak.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Semmiképpen nem javaslom azt, hogy a bizottságok feladatkörének a meghatározásakor a bizottság nevéből induljunk ki, mert az SZMSZ az ennél mélyebb szabályozást tartalmaz és megmondja azt, hogy melyik bizottságnak mi a feladatköre. Tehát hiába Civil Ifjúsági Kőbányáért, rosszul mondom, ugye a CIKK Egyesület, hiába a Civil Ifjúsági Egyesület, ha így közelítenénk, akkor minden egyesülettel kapcsolatos előterjesztés a Társadalmi Kapcsolatok Bizottsága tárgyalna a sportot, a kultúrát, a közművelődést, mit hagytam ki. Nyilván nem így van. Tehát az SZMSZ azt mondja, hogy a sportért, a közművelődésért, vagy jelen esetben az ifjúságért felelős bizottsága a Képviselő-testületnek az a Közművelődési Bizottság. Tehát a CIKK Egyesület esetében mivel az előterjesztést a szakmai tartalma szerint kell elbírálni és nem a szervezet oldaláról, hogy éppen kivel foglalkozunk. Nyilván, ha a CIKK Egyesület egy, most erre nem tudok jó példát mondani, de mondjuk szervezeti kérdésével kapcsolatos, nem tudom az önkormányzat pártoló tagként be kíván lépni az egyesületbe, az egy egyesületi, civil szervezeti kérdés lenne, ami a Társadalmi Kapcsolatok Bizottságának a feladatkörét érinti, de az ő szakmai tevékenysége, ami ifjúságsegítés, támogatás, az a közművelődési bizottság feladatköre. A kitüntetésekkel kapcsolatban ott inkább egyetértek Alpolgármester úrral, mivel a kitüntetésekkel kapcsolatos feladatkört önmagában nem szabályozza az SZMSZ, mint önálló feladatkört, és a kitüntetésekről szóló rendelet sem telepít a Közművelődési Bizottsághoz külön 
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hatáskört. Itt inkább talán a hagyomány az, ami a művelődés körébe sorolja a kitüntetéseket, elismeréseket, de a jövőben ez valószínűleg megalapozott, hogy a Társadalmi Kapcsolatok Bizottsága feladatkörébe illik inkább, vagy jobb híján inkább ezt mondanám, mert ugye korábban is mondhattuk volna azt, hogy akár a bármelyik bizottság tárgyalhatta volna a kitüntetéseket akkor is, amikor még nem volt Társadalmi Kapcsolatok Bizottsága, de lehet ez a jövőben a rendező ismérv. Egyébként az, hogy egy előterjesztést valamely bizottság, amelynek a feladatkörét érinti, megtárgyalja, azt semmi sem zárja ki, tehát akár a kitüntetési előterjesztést is tárgyalhatnánk úgy, és korábban egyébként így is volt, hogy minden feladatkörében érintett bizottság tárgyalta. A baj az, hogy a bizottság, különösen a kitüntetési előterjesztés esetében nem tesz hozzá érdemben a feladatköréből, tehát, hogy ezért redukáltuk és a végén már csak egy bizottság tárgyalta, de logikus, majd figyelünk erre, hogy a jövőben akkor a Társadalmi Kapcsolatok Bizottsága tárgyalja elsősorban is a kitüntetéses előterjesztést. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen. Köszönöm Alpolgármester úrnak az észrevételét, és Jegyző úrnak pedig a szakmai véleményét. Ismét megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: Pont ezért gondoltam egyébként, hogy érdemes lenne egy olyan bizottságra bízni ezt, hogy ne sok bizottság tárgyalja, mert korábban valóban nagyon sok bizottság végigtárgyalta, és igazából egy szavazással érdemi viták nem is nagyon voltak benne, csak egy szavazással döntöttek, aztán utána testületre bízta mindenki. Tehát egy fölösleges napirend volt, így azt gondoltam, hogy a Társadalmi Kapcsolatok Bizottsága az ilyen sehova nem sorolható dolgoknak talán egy ernyőszervezete lehetne, akik aztán végül is így, ilyen módon. Úgyhogy azért örülök, hogy a hozzászólásommal talán 50%-os sikert elértem, úgyhogy köszönöm Jegyző úrnak.
Elnök: Köszönöm szépen. Ismét megadom a szót Jegyző úrnak.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Csak annyit szeretnék még a szervezet védelmében elmondani, hogy egyébként a munkaterv telepítette ezt a hatáskört jelenleg, tehát mi a munkaterv szerint járunk el, amit a Bizottság is, illetve a Képviselő-testület elfogadott, de a következő évi munkatervben már a Társadalmi Kapcsolatok Bizottságához fogjuk a munkatervtervezetben írni az előterjesztést. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen. Én súgtam Márknak, hogy én akár már ma is átadom, tehát. Jó. Van-e még valami ilyen kérdés? Amennyiben nincs, akkor kérem, hogy hozzuk meg döntésünket a 214. számú előterjesztés elfogadásáról. A szavazást indítom.
46/2025. (IV. 15.) KMB határozat
a Civil Ifjúsági Kör Kőbányáért Közhasznú Egyesület 2024. évi támogatásának 
elszámolásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Civil Ifjúsági Kör Kőbányáért Közhasznú Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a határozati javaslatot elfogadta.

13. napirendi pont:
A kiemelt sportszervezetek 2024. évi támogatásának elszámolásai 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: A (meghívó szerinti) tizennegyedik napirendi pontunk a kiemelt sportszervezetek 2024. évi támogatásának elszámolásai, 191. számú előterjesztés. Az előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem él a kiegészítés lehetőségével. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy ők 
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szeretnék-e kiegészíteni vagy kérdéssel illetni ezt a napirendi pontot? Ha nem, itt három határozati javaslatról kell szavaznunk. A határozati javaslatokról külön fogjuk meghozni a döntésünket. Az első határozati javaslattal kapcsolatban kérem, hogy a Bizottság döntsön. Indítom a szavazást.
47/2025. (IV. 15.) KMB határozat
a Kőbányai Ifjúsági Sport Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kőbányai Ifjúsági Sport Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal az első határozati javaslatot elfogadta. Ismét szavazás következik a második határozati javaslattal kapcsolatban.
48/2025. (IV. 15.) KMB határozat
a Kőbánya Sport Club 2024. évi támogatásának elszámolásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kőbánya Sport Club 2024. évi 66 000 000 Ft összegű támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: A Bizottság 8 igen szavazattal a második határozati javaslatot is elfogadta, és a harmadik határozati javaslattal kapcsolatban indítom a szavazást.
49/2025. (IV. 15.) KMB határozat
a Kőbánya Sport Club 2024. évi támogatásának elszámolásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kőbánya Sport Club 2024. évi 24 000 000 Ft összegű támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság a harmadik határozati javaslatot is 8 igen szavazattal elfogadta. A (meghívó szerinti] 14. napirendi pontot lezárom.

14. napirendi pont:
A kőbányai sportszervezetek 2025. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a (meghívó szerinti) tizenötödik napirendi pontot, a kőbányai sportszervezetek 2025. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívás, 189. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. Van-e kérdés javaslat? Amennyiben nincs, szavazás következik.
50/2025. (IV. 15.) KMB határozat
a kőbányai sportszervezetek 2025. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívásról (8 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága (a továbbiakban: Bizottság) pályázatot ír ki a kőbányai sportszervezetek 2025. évi sportcélú támogatására 2 000 000 forint összegben a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2025. évi költségvetéséről szóló 2/2025. (II. 20.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 23. sora (Sportcélú egyesületek pályázati tartaléka) terhére.2. A Bizottság a kőbányai sportszervezetek 2025. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívást az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.

31



3. A Bizottság felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjék a 2. pont szerinti pályázati felhívás közzétételéről a Kőbányai Önkormányzat honlapján.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
1. melléklet az 50/2025. (IV. 15.) KMB határozathoz

PÁLYÁZATI FELHÍVÁSBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) pályázatot ír ki a kőbányai sportszervezetek 2025. évi sportcélú támogatására.
1. A pályázat célja:A Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége tagszervezetei működési feltételeinek javítása, utánpótlás-nevelésének segítése, versenyek, bajnokságok megrendezésének támogatása. Ennek érdekében a pályázat témakörei: 
a) saját sportesemények rendezése,
b) nem saját rendezésű versenyen, bajnokságon történő részvétel,
c) sportszakemberképzés, továbbképzés,
d) sporteszközök vásárlása,
e) bérleti díjak.
2. A pályázatra rendelkezésre álló keret: 2 000 000 Ft

3. Egy pályázó által elnyerhető támogatás: legfeljebb 300 000 Ft

4. A pályázat benyújtásának feltételei:

4.1. A pályázaton a Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége azon tagszervezetei vehetnek részt, amelyek a tárgyévi tagdíjat teljes egészében megfizették, és annak tényét a pályázat benyújtásával egyidejűleg igazolták. További feltétel, hogy:
a) a sportszervezet utánpótlás-neveléssel foglalkozik, és legalább 10 fő utánpótláskorú sportolója van, az utánpótláskorú sportolók kőbányai lakcímmel rendelkeznek vagy Kőbányán járnak iskolába, és a gyermekek legalább heti 120 percben sportolnak a sportszervezetben, vagy
b) az utánpótlás-neveléssel nem foglalkozó szervezetnek legalább 10 fő felnőtt korú kőbányai lakos sportolója van, akik legalább heti 120 percben sportolnak a sportszervezetben, és a sportszervezet évente legalább egy kerületi szintű sportrendezvényt szervez.
4.2. A pályázatot kizárólag a pályázati adatlap nyomtatványon lehet benyújtani, amelyen az alábbi adatokat kell kitölteni, és az alább felsorolt iratokat kell csatolni:
a) a pályázó sportszervezet adatai, képviselő e-mail címe, telefonszáma,
b) a sportszervezetben sportolók létszáma: az utánpótláskorú sportolók száma, a Budapest Főváros X. kerületben lakcímmel vagy tanulói jogviszonnyal rendelkező utánpótláskorú sportolók száma, az egyesületben a felnőtt korú sportolók száma, a Kőbányai lakcímmel rendelkező felnőtt korú sportolók száma,
c) a bankszámlát vezető pénzintézet neve és a pályázó bankszámlaszáma,
d) a pályázó sportszervezet tevékenységének bemutatása legfeljebb egy oldal terjedelemben (szakosztályok tevékenysége, a tagság korcsoport-összetétele, tevékenységek részletes ismertetése, edzések helye, a sportszervezet néhány kiemelkedő sporteredménye az elmúlt 3 évben), valamint a 2025. évre tervezett programok, kőbányai sportesemények ismertetése, az utánpótlás-neveléssel nem foglalkozó szervezet esetében saját rendezésű sportesemény részletes leírása,
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ej a támogatás célja, a támogatni kért tevékenység részletes leírása legfeljebb egy oldal terjedelemben, valamint költségvetés készítése (bevételek és kiadások tervezése az önerő és a kért támogatás összege feltüntetésével],
fj versenyrendezés esetén versenykiírás, edzőtábor esetén részletes program, 
gj nyilatkozat arról, hogy

gaj a szervezetnek nincs köztartozása, a szervezet nem áll végelszámolás vagy felszámolás alatt, vele szemben csődeljárás, vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló eljárás nincs folyamatban,
gbj a szervezetnek nincs lejárt tartozása az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben, 
gcj a pályázat nem irányul más forrásból finanszírozott pályázat megvalósításával azonos célra,
gdj a szervezet a támogatás vonatkozásában adólevonási joggal rendelkezik-e,
gej a sportszervezet az Önkormányzat által meghatározott 20%-os kedvezményt biztosítja a nagycsaládosok részére,
gf) a pályázó törvényes képviselője hozzájárul a személyes adatainak a pályázattal összefüggő nyilvántartásához és kezeléséhez,

hj a sportszervezet törvényes képviselője aláírási címpéldányának hiteles másolata,
i) előző évről szóló beszámoló Országos Bírósági Hivatalnál történő letétbe helyezésének fényéről szóló igazolás ,1

1 Legkésőbb a támogatási szerződés aláíráskor kell benyújtani.

jj amennyiben a pályázó 2025-ben már részesült az Önkormányzat által nyújtott támogatásban, ennek feltüntetése a támogatás célja és összege megjelölésével,
kJ amennyiben a pályázó 2025-ben már részesült nem az Önkormányzat által nyújtott egyéb támogatásban, ennek feltüntetése a támogatás célja és összege megjelölésével.
4.3. Egy pályázó egy pályázatot nyújthat be. A pályázatban több témakör támogatása kérhető.
4.4. A támogatási időszak: 2025. január 1. napjától 2025. december 31. napjáig tart.
5. A pályázaton nem vehet részt:

aj az olyan sportszervezet, amely a 2023. évben vagy azt követően alakult,
bj az olyan sportszervezet, amely a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2025. évi költségvetéséről szóló 2/2025. (II. 20.] önkormányzati rendelet alapján részesül támogatásban,
ej a diáksport egyesület formában működő szervezet,
dj az olyan sportszervezet, amely az Önkormányzat bármely pályázatán nyert összeggel a megadott határidőig nem számolt el vagy köztartozása van,
ej az olyan sportszervezet, amelynek az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben tartozása van.
6. A pályázható költségek:

a) Saját rendezésű sportesemények témakör
aaj díjazás (serleg, érem, plakett, éremszalag], bírói díj, orvosi ügyelet, bérleti díj, versenydíjak (kivéve: reprezentációs költségek, pénzdíjak],
abj a versenyt előkészítő edzőtáborok szervezése (csoportos utazás és szállásköltség, bérleti díj).A megpályázott rendezvénynek területi, országos vagy nemzetközi szintűnek kell lennie.Cégek, intézmények közötti versenyekre pályázat nem nyújtható be.

b) Nem saját rendezésű versenyen, bajnokságon való részvétel témakör
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ba) a versenyeken való részvétel költségei, így pl: szövetségi tagdíj, nevezési díjak, csoportos utazás és csoportos szállásköltségek (ebben a kategóriában a versenykiírás is a pályázat kötelező melléklete), sportruházat,
bb) az elszámolásnál a tényleges részvételt a nevezési díj befizetését igazoló számlával kell igazolni.

c) Sportszakemberképzés, továbbképzés témakör
ca) a fővárosi, országos vagy szakszövetségi szervezésben megvalósuló, vizsgával egybekötött képzés részvételi költsége számolható el,
eb) a kapcsolódó utazás költsége számolható el, 
cc) étkezési és szállásköltség nem számolható el.

d) Sporteszközök vásárlása témakörAz alapszabályban foglalt tevékenységekhez, sportágakhoz kapcsolódó sporteszközök vásárlása, bérlése, készíttetése, javítása, felújítása támogatható.
e) Bérleti díjak témakörA sportszervezet tevékenységéhez kapcsolódó, sportlétesítmény bérleti szerződéssel igazolt bérleti díja támogatható. Az elszámolásnál a bérleti szerződés hiteles másolatát kell benyújtani.
7. A pályázati összeg nem használható fel:

a) jutalmazásra, bér- és járulékkifizetésre,
b) étkezésre, reprezentációs költségekre,
c) utazásra (kivéve szakmai továbbképzésre történő egyéni vagy csoportos utazás, valamint versenyre, edzőtáborba történő csoportos utazás),
d) egyéb személyi jellegű kiadásokra,
e) saját tulajdonban lévő gépjármű hivatalos célú használatának elszámolására,
J) adó, illeték és közterhek megfizetésére.
8. A pályázat benyújtásának helye, módja és határideje:A pályázatot legkésőbb 2025. május 19-én (hétfő) 18:00 óráig lehet benyújtani
a) az elektronikus azonosítással rendelkező szervezeteknek az e-Papír szolgáltatás ( ) igénybevételével a BP10KER hivatali kapu címre vagyhttps://epapir.gov.hu
b) személyesen a Kőbányai Polgármesteri Hivatal (a továbbiakban: Hivatal) Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályán (1102 Budapest, Szent László tér 29. 2. emelet 206-os szoba).A pályázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás kérhető a +36 1 4338 266-os telefonszámon vagy a NagyAttila@kobanya.hu e-mail címen. A pályázati adatlap igényelhető a fenti e-mail címen vagy letölthető az önkormányzat honlapjáról (www.kobanya.hu). Az adatlap másolható.
9. A pályázat elbírálásának menete:A Hivatal szükség esetén egy alkalommal elektronikus úton hiánypótlási felhívást ad ki, a hiánypótlási határidő meghosszabbítására nincs lehetőség. A pályázati feltételeknek nem megfelelő pályázat érvénytelen. Az adatlap hiányos kitöltése is érvénytelenséget eredményez. A pályázat elbírálásakor előnyt jelent, ha a sportszervezet utánpótlás-neveléssel foglalkozik.A pályázatokat Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a 2025. júniusi ülésén bírálja el a keretösszeg erejéig.A Hivatal a döntést követően e-mail útján értesíti a pályázókat a pályázat eredményéről.A nyertes pályázóval az Önkormányzat támogatási szerződést köt.
10. Az elszámolás módja, határideje:A támogatással legkésőbb 2026. január 20. napjáig kell elszámolni.
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A sportszervezet a támogatás felhasználása során köteles a Hivatal feladatkörrel rendelkező szervezeti egységével együttműködni, az ellenőrzési munkát a megfelelő dokumentumok, számlák, a megvalósítást igazoló okmányok, bizonylatok rendelkezésre bocsátásával elősegíteni. A pályázó a fel nem használt vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget köteles visszafizetni az Önkormányzat részére.Budapest, 2025. április „ ” D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a határozati javaslatot elfogadta.

15. napirendi pont:
A kőbányai tehetséges sportolók 2025. évi egyéni támogatásáról szóló pályázati felhívás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: A (meghívó szerinti) tizenhatodik napirendi pontunk a kőbányai tehetséges sportolók 2025. évi egyéni támogatásáról szóló pályázati felhívás, 209. számú előterjesztés. Az előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem szeretné kiegészíteni. Van-e kérdés, észrevétel? Amennyiben nincs, akkor szavazunk.
51/2025. (IV. 15.) KMB határozat
a kőbányai tehetséges sportolók 2025. évi egyéni támogatásáról szóló pályázati felhívásról (8 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága (a továbbiakban: Bizottság) pályázatot ír ki a kőbányai tehetséges sportolók egyéni támogatására 2 000 000 Ft összegben, amelynek fedezete a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2025. évi költségvetéséről szóló 2/2025. (II. 20.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 25. során (Tehetséges sportolók egyéni támogatásának tartaléka) biztosított.2. A Bizottság a kőbányai tehetséges sportolók egyéni támogatásáról szóló pályázati felhívást az1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.3. A Bizottság felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjék a pályázati felhívás közzétételéről a Kőbányai Önkormányzat honlapján.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője

1. melléklet az 51/2025. (IV. 15.) KMB határozathoz

PÁLYÁZATI FELHÍVÁSBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) pályázatot ír ki tehetséges kőbányai sportolók és felkészítőedzők egyéni támogatására.
1. A pályázat célja:A kerületben élő vagy sportoló tehetséges sportolók és felkészítőedzők felkészülési feltételeinek javítása, versenyeken, bajnokságon való részvételük támogatása.Ennek érdekében a pályázat témakörei:
f) nemzetközi versenyen való részvétel költségei (nevezési díj, szállás, utazás, szállítás), 
g) versenyre való felkészüléshez szükséges sportlétesítmény bérleti díja (uszoda, pálya, terem stb.),
h) versenyeken kötelező sporteszköz és sportruházat beszerzése.
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2. A pályázatra rendelkezésre álló keret:
3. Egy pályázó által elnyerhető támogatás:

2 000 000 Ft legfeljebb 250 000 Ft

4, A pályázat benyújtásának feltételei:
4.1. A pályázaton az a sportoló vagy felkészítőedző vehet részt, aki
aj Kőbányán legalább 1 éve bejelentett lakcímmel rendelkezik, vagy
bj Kőbányán székhellyel, telephellyel rendelkező sportegyesületben versenyez vagy lát el edzői feladatokat, és
ej a sportoló (csapattag) vagy az edző által felkészített sportoló az adott sportági szakszövetség által 2024. január 1. napja és 2025. június 25. napja között szervezett országos bajnokságon I- VI., illetve nemzetközi versenyen I-X. helyezést ért el.A sportoló vagy felkészítőedző természetes személy sportegyesülettel vagy sportági szakszövetséggel (befogadó szervezet) együtt pályázhat, a támogatási összeg a sportszervezet részére kerül folyósításra.
4.2. A pályázaton nem vehet részt, aki:
f) olyan sportegyesületben sportol vagy olyan sportegyesületnél foglalkoztatott felkészítőedző, amely sportegyesület közvetlenül a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2025. évi költségvetéséről szóló 2/2025. (II. 20.) önkormányzati rendelet alapján részesül támogatásban,
g) diáksport egyesületi (DSE) formában működő szervezet sportoló tagja vagy diáksport egyesületnél foglalkoztatott edző.
4.3. A pályázatot kizárólag a pályázati adatlap nyomtatványon lehet benyújtani, amelyen 
az alábbi adatokat kell kitölteni, és az alább felsorolt iratokat kell csatolni:
a) a pályázó sportoló vagy edző neve, címe, telefonszáma, e-mail címe (kiskorú sportoló esetén a szülő telefonszáma, e-mail címe),
bj kőbányai lakcímmel rendelkező pályázó esetén a lakcímet igazoló hatósági igazolvány másolata,
ej a pályázó sportegyesületének igazolása arról, hogy a sportoló aktív sporttevékenységet végez vagy az edző aktív felkészítőedzői munkát lát el az egyesületben,
d) a pályázó egyesületének adatai, a képviselő e-mail címe, telefonszáma,
ej az adott sportági szakszövetség igazolása a pályázó sportoló eredményeiről,
JJ a pályázó egyesületének vagy sportági szakszövetségének nyilatkozata a támogatás befogadásáról,
gj a támogatni kért tevékenység részletes leírása legfeljebb egy oldal terjedelemben,
h) nemzetközi versenyen való részvétel esetén versenykiírás,
ij a támogatni kért költségek részletes leírása, költségvetés készítése (bevételek és kiadások tervezése, önerő és az igényelt támogatás összege),
jj nyilatkozat arról, hogy

jaja támogatást befogadó szervezetnek nincs köztartozása, és nem áll fenn tartozása az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben,
jbj a szervezet nem áll végelszámolás vagy felszámolás alatt, vele szemben csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló eljárás nincs folyamatban,

kJ a szervezet a támogatás vonatkozásában adólevonási joggal rendelkezik-e,
IJ a sportszervezet törvényes képviselője aláírási címpéldányának hiteles másolata,
mjaz előző évről szóló beszámoló Országos Bírósági Hivatalnál történő letétbe helyezéséről szóló igazolás.1

1 A támogatási szerződés megkötéséig pótolható.

4.4. Egy pályázó egy pályázatot nyújthat be.

4.5. A támogatási időszak 2025. január 1-jétől 2025. december 31-éigtart.

36



5. A pályázható költségek:
a) Nemzetközi versenyen való részvétel közvetlen költségei:

aa) nevezési díj, utazási és szállásköltség, szállítási költség (ebben a kategóriában a versenykiírás is a pályázat kötelező melléklete),
ab) a versenyt előkészítő edzőtáborban való részvétel költségei: programok díjai, utazás és szállásköltség.Sportoló pályázó esetében az elszámolásnál a tényleges részvételt a nevezési díj befizetését igazoló számlával kell igazolni.

b) Versenyre való felkészülés, felkészítés költsége.A felkészüléshez szükséges sportlétesítmény bérleti díja (pl. uszoda, pálya, terem). Az elszámolásnál a bérleti szerződés hitelesített másolatát kell benyújtani.
c) Sporteszköz és sportruházat beszerzésének költsége.A pályázó versenyzéséhez, edzői tevékenységéhez szükséges, az adott sportághoz kapcsolódó sportruházat, sporteszközök vásárlása, bérlése, javíttatása, felújíttatása.
6. A pályázati összeg nem használható fel:
g) jutalmazásra, bér- és járulékkifizetésre,
h) étkezésre, reprezentációs költségekre,
i) személyi jellegű kiadásokra,
j) saját vagy az egyesület tulajdonában lévő gépjármű hivatalos célú használatának elszámolására, 
k) közterhek megfizetésére.
7. A pályázat benyújtásának helye, módja és határideje:
A pályázatot legkésőbb 2025. augusztus 6. napján (szerda) 16:00 óráig lehet benyújtani
a) az elektronikus azonosítással rendelkező szervezeteknek az e-Papír szolgáltatás ( ) igénybevételével a BP10KER hivatali kapu címre vagyhttps://epapir.gov.hu
b) személyesen a Kőbányai Polgármesteri Hivatal (a továbbiakban: Hivatal) Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályán (Budapest X. kerület, Szent László tér 29., 2. emelet 206-os szoba).A pályázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás kérhető személyesen Nagy Attila sportreferenstől a+36 1 4338 266-os telefonszámon vagy a NagyAttila@kobanya.hu e-mail címen. A pályázati adatlap igényelhető a fenti e-mail címen vagy letölthető az Önkormányzat honlapjáról (www.kobanya.hu). Az adatlap másolható.
8. A pályázat elbírálásának menete:A pályázati feltételeknek nem megfelelő pályázat érvénytelen. Az adatlap hiányos kitöltése érvénytelenséget eredményez. A Hivatal szükség esetén egy alkalommal elektronikus hiánypótlási felhívást ad ki határidő megjelölésével. A hiánypótlási határidő meghosszabbítására nincs lehetőség.A pályázatokat a Képviselő-testület Közművelődési Bizottsága a 2025. augusztusi ülésén bírálja el a keretösszeg erejéig. A Hivatal a döntést követően e-mail útján értesíti a pályázókat a pályázat eredményéről. A nyertes pályázó sportegyesületével vagy sportági szakszövetségével az Önkormányzat támogatási szerződést köt.
9. Az elszámolás módja, határideje:A pályázatban csak a támogatási időszakot terhelő költségekre vonatkozó számlák, bizonylatok számolhatók el, melyeknek kiállítási dátuma és teljesítési időpontja a támogatási időszakra esik, és amelyek pénzügyi teljesítése a támogatási határidő végéig megtörténik.
A támogatással legkésőbb 2026. január 20. napjáig kell elszámolni.A sportszervezet a támogatás lebonyolításában köteles az Önkormányzat képviselőjével együttműködni, az ellenőrzési munkát a megfelelő dokumentumok, számlák, a megvalósítást igazoló okmányok, bizonylatok rendelkezésre bocsátásával elősegíteni. A pályázó a fel nem használt vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget köteles visszafizetni.
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Budapest, 2025. április D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a Bizottság a 209. számú előterjesztést 8 igen szavazattal elfogadta. És akkor itt a nyílt ülésnek vége van, zárt ülés következik a Magyarország 
helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § [2] bekezdés a) pontja alapján.

16. napirendi pont:
A 2025. évi önkormányzati kitüntetések adományozása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Közművelődési Bizottsága az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján a 2025. évi önkormányzati kitüntetések adományozásáról szóló 212. 
számú előterjesztést zárt ülésen tárgyalja.

ZÁRT ÜLÉS

Elnök: Mára tervezett napirendi pontjaink elfogytak. Köszönöm a Bizottságnak és a megjelent vendégeinknekamunkáját. A Bizottsági ülést 10 óra 42 perckor bezárom. Megkérem Mustó Géza Zoltán képviselőtársamat a jegyzőkönyv aláírására.

Törvényességi szempontból ellenjegyzem:
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések [elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel [elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületKözművelődési Bizottság
Jelenléti íva 2025. március 15-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Gál Judit elnökBenedek Zoltán Csabáné Hegedűs Réka Dr. Horváth Márk Kovács Róbert Mustó Géza Zoltán Páll LászlóPéter AnikóDr. Szabó János Zoltán
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer ÉvaD. Kovács Róbert Antal Dr. Mátrai Gábor Imre Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Péter Norbert Dr. Ács ViktóriaDr. Éder GáborDr. Kappel Patrícia Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Kárpáti Beatrix

Aláírás:

Aláírás:

Dr K»í Ssfí^t'c.



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületKözművelődési Bizottság
Jelenléti íva 2025. március 15-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottságülésére

A nyilvános ülésen résztvevők: 
.... ......................... ..............................

Aláín^



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületKözművelődési Bizottság
Intézményi meghívottak jelenléti ívea 2025. március 15-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság üléséreNév Intézmény Aláírás
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